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1. Over de vragenlijst 

Aanleiding 

De afgelopen periode hebben we gemerkt dat openbaar groen in Etten-Leur voor veel mensen steeds 

belangrijker wordt. Daarnaast zijn de inzichten voor groenbeheer en groenbeleid in de jaren veranderd. 

In de Omgevingsvisie staat hoe Etten-Leur er in de toekomst uit gaat zien op het gebied van leven, 

wonen, werken en recreëren. Groen is daar een belangrijk onderdeel van. Daarom maken we een 

groenplan. Een groenplan is een plan waarin alle afspraken staan over het aanleggen en het 

onderhouden van bijvoorbeeld planten, bomen en gras in onze gemeente. Daarom is er een enquête 

gehouden onder inwoners ondernemers en bezoekers van de gemeente Etten-Leur. Zij gaven hun 

ideeën en beoordeling over het groen in de openbare ruimte in Etten-Leur. 

Betrouwbaarheid 

Op basis van de betrouwbaarheid kun je de kwaliteit van een onderzoek bepalen. Een betrouwbare 

vragenlijst is een vragenlijst die meet wat daadwerkelijk gemeten moet worden. Zo kan er op basis van 

de resultaten een betrouwbare conclusie getrokken worden.  

Om zeker te weten dat de vragenlijst betrouwbaar is, legden we de begrippen/woorden in de vragenlijst 

zo duidelijk mogelijk uit. De vragenlijst bestaat uit 25 vragen. Daarvan zijn 19 vragen verplicht en 6 

vrijblijvend. Een kopie van de vragenlijst is te vinden in bijlage 2. Van 26 juni tot en met 9 juli was de 

vragenlijst online in te vullen. Daarnaast waren er papieren vragenlijsten beschikbaar op het 

stadskantoor van 26 juni tot en met 7 juli. In totaal hebben er 347 mensen de vragenlijst ingevuld. 

De vragenlijst mocht ingevuld worden door inwoners, ondernemers, recreanten, kortom: iedereen die 

vaak in Etten-Leur is. Als we kijken naar het aantal inwoners dat Etten-Leur telt (45.0001) en het aantal 

ingevulde enquêtes (347) kunnen we stellen dat de resultaten niet geheel betrouwbaar zijn. Slechts een 

klein deel van Etten-Leur besloot de vragenlijst in te vullen. Maar de resultaten geven wel een goede 

indicatie van hoe men denkt over het groen in de openbare ruimte.  

In de vragenlijst is bij de antwoorden in percentages automatische afronding toegepast. Daardoor 

kunnen afrondingsverschillen voorkomen. 

Respondenten 

Respondenten zijn deelnemers aan de vragenlijst. De vragenlijst was geheel anoniem in te vullen. We 

verwerkten geen namen en digitale of fysieke adressen. Als respondenten dat zelf wilden konden ze 

ervoor kiezen om gegevens over zichzelf bekend te maken. Die gebruiken we voor de vervolganalyses 

die we als bijlage bij het groenplan voegen. Het gaat om de volgende gegevens: 

- De wijk waarin ze wonen of werken 

- Vanuit welke rol ze de vragenlijst invullen 

 
1 Op 18 juli 2023 
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- In welke leeftijdsgroep ze vallen 

Verdeling over de wijken 

Er kwam respons uit elke wijk. Uit Hooghuis, Grauwe Polder en Sander-Banken kwamen de 

meeste reacties. Uit Attelaken, Industrieterrein Vosdonk en Trivium de minste. Een overzicht 

hiervan staat in bijlage 1. 

Wie vulde de vragenlijst in? 

De respondenten gaven onder de vraag ‘Ik ben…’ vooral aan dat ze inwoner waren. Bij deze vraag waren 

meerdere antwoorden mogelijk. Naast inwoners reageerden vooral ondernemers. In bijlage 1 staat het 

hele overzicht. 

Verdeling over leeftijdsgroepen 

De respondenten gaven hun leeftijdsgroep aan. De meeste respondenten zijn 41-65 jaar oud, daarna 

komt de groep 66-80 jaar oud en daarna 21-40 jaar oud. In bijlage 1 staat het hele overzicht. 
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2. Conclusies en aanbevelingen 

In dit hoofdstuk staat als samenvatting alle conclusies en aanbevelingen die voortkomen uit de 

vragenlijst. De gedetailleerde informatie daarover is terug te vinden in hoofdstuk 3 waar we alle 

resultaten verder uitwerkten. 

Conclusies 

Groene uitstraling 

Uit de reacties komt naar voren dat een groene uitstraling voor Etten-Leur belangrijk tot zeer belangrijk 

is. Daarom geven we dat aan in het groenplan. We zullen beschrijven hoe we de groene uitstraling willen 

behouden en versterken. 

Onderhoud op natuurlijke wijze 

Vanuit de meeste reacties blijkt dat meer onderhoud op natuurlijke wijze gewenst is. Er is echter geen 

voorkeur om al het groen op natuurlijke wijze te onderhouden. We zullen in het groenplan beschrijven 

waar we onderhoud op natuurlijke wijze gaan toepassen en waarom we dat daar doen. 

Hier is onderhoud zeer belangrijk 

In de meeste reacties staat het onderhoud van de woonwijk op een. Daarna komt het onderhoud langs 

voet- en fietspaden. Een gedeelde derde plek is voor het centrum en de speellocaties. In het groenplan 

beschrijven we voor alle plekken hoe we het onderhoud uitvoeren. Aan deze top drie besteden we extra 

aandacht. 

Ruimte voor bomen 

Een ruime meerderheid van de reacties vindt plek voor bomen in de straat belangrijk. Daarom zullen we 

in het groenplan beschrijven hoe we met (extra) bomen in de straat om willen gaan. 

Afwisselend groen 

Uit de reacties komt naar voren dat afwisselend groen in de buurt belangrijk tot zeer belangrijk is. 

Daarnaast geeft de meerderheid van de respondenten aan dat bloeiende planten en bomen belangrijk 

tot zeer belangrijk zijn. Daarom willen de soortenkeuze uitbreiden en nemen we dat uitgangspunt ook 

op in het groenplan. We kregen daarbij ook de oproep om dan wel rekening te houden met allergieën. 

Dat bekijken we per situatie. 

Water zichtbaarder maken 

Dit is volgens de meeste reacties in hun buurt gewenst. We nemen het als uitgangspunt op in het 

groenplan.  
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Biodiversiteit vergroten door andere keuzes in groenaanleg en groenbeheer 

De meerderheid van de reacties vindt het belangrijk dat we biodiversiteit vergroten door andere keuzes 

in aanleg en beheer te maken. Een van de mogelijkheden daarvoor is het laten liggen van bladeren. Het 

grootste deel van de respondenten geeft daarover aan het een goede maatregel te vinden. We nemen 

bovenstaande punten daarom als uitgangspunt op in het groenplan. 

Overlast voorkomen 

Er waren veel reacties op de open vraag over overlast van groen. Op basis van de antwoorden kunnen 

we de uitgangspunten voor beheer en inrichting van groen mogelijk herzien. De aangeleverde suggesties 

zullen we beoordelen. Ook maakten we een lijst met antwoorden op veel gestelde vragen. Die plaatsen 

we op www.etten-leurmakenwesamen.nl. 

Het belang van groen in het dagelijks leven 

Over het belang van groen stelden we meerdere vragen. Dit zijn de conclusies daarover. De meerderheid 

van de respondenten geeft aan groen belangrijk te vinden als manier om klimaatverandering tegen te 

gaan. Datzelfde geldt voor groen als manier om biodiversiteit te vergroten voor planten en dieren. 

Groen wordt door de meeste respondenten ook belangrijk gevonden om de woonomgeving mooier te 

maken. Al deze uitgangspunten nemen we op in het groenplan. 

Beperkte interesse om mee te helpen bij gemeentelijk groen 

De meeste respondenten geven aan niet onder voorwaarden mee te willen werken aan het onderhoud 

van het openbaar groen. Daarnaast zijn er mensen die al dit doen of die dit willen, maar die vormen een 

minderheid. In het groenplan bieden we verschillende mogelijkheden om mee te werken. We gaan er 

voor het groenplan vanuit dat niet iedereen daarin interesse heeft. 

Veel groene tuinen bij respondenten 

De meeste respondenten geven aan al een groene tuin te hebben. Dat kunnen goede voorbeelden als 

inspiratie voor andere inwoners van Etten-Leur. Een klein deel van de respondenten geeft aan hulp te 

kunnen gebruiken. De mogelijkheden daarvoor beschrijven we in het groenplan. 

We ontvingen veel opmerkingen 

We voerden daarom op korte termijn al allerlei onderhoudsacties uit. Daarnaast kijken we naar uw 

suggesties waar aanpassing van het beheer of de inrichting door u gewenst is. We bekijken per situatie 

wat er mogelijk is. Als we aanpassingen doorvoeren kan dat ook pas op langere termijn zijn. Suggesties 

voor het groenplan beoordelen we om te bepalen of we ze opnemen. Ook maakten we een lijst met een 

antwoorden op veel gestelde vragen en veel gemaakte opmerkingen. Die staat op www.etten-

leurmakenwesamen.nl. 

Aanbevelingen 

Breng bij herinrichtingen in beeld of extra groen nodig is 

http://www.etten-leurmakenwesamen.nl/
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De tevredenheid over de hoeveelheid openbaar groen wisselt. Omdat elke wijk een eigen karakter en 

inrichting heeft is in sommige wijken meer en andere wijken minder openbaar groen. Bij alle 

herinrichtingen moeten we in beeld brengen of extra groen nodig en mogelijk is. 

Meer onderzoek naar plekken waar verharding groen kan worden 

Er zijn wisselende antwoorden gegeven op de vraag of we verharding kunnen vervangen door groen. Dit 

hangt samen met de inrichting van wijken en andere onderwerpen die in de omgeving spelen. Een 

overzicht van plekken in Etten-Leur waar je verharding voor groen kan vervangen kan op termijn 

wenselijk zijn. Daarbij hoort dan ook een aanpak om inwoners en ondernemers te betrekken. 

Denk na over hoe je de kwaliteit van het onderhoud bij inwoners meet 

Er is vanuit de vragenlijst geen duidelijk antwoord over wat de kwaliteit van het onderhoud is. Op basis 

van de vraag hierover is ook lastig te bepalen waar de pijnpunten zitten. De open antwoorden bieden 

iets meer inzicht. Die kunnen echter per wijk, seizoen en situatie weer verschillen. In de toekomst 

kunnen we onder inwoners en ondernemers een uitgebreider en/of langduriger onderzoek doen naar de 

kwaliteit van het onderhoud. Dat kunnen we dan gebruiken om het onderhoud indien nodig aan te 

passen. 

Bekijk per doorgaande weg of je dezelfde bomen en hagen plaatst 

De respondenten hebben geen duidelijke voorkeur voor een uniforme of gemengde opzet van de bomen 

en hagen langs hoofdwegen. Daarom bekijken we dit het best per situatie. Veelal gebeurt dat bij 

herinrichting of als we een aantal bomen moeten vervangen. Een gemengde opzet beperkt de 

verspreiding van boomziekten en plaagdieren. Daarom passen we die opzet al vaker toe. 

Minder maaien op plekken voor biodiversiteit (maar niet overal) 

Op zich vinden de respondenten het wenselijk dat we minder maaien voor verbetering van de 

biodiversiteit. Ze geven daarbij wel aan dat we goed moeten kijken waar we dat doen. Daarbij vragen ze 

onder andere aandacht voor de verkeersveiligheid en de bruikbaarheid van gras- en speelvelden. Daar 

zullen we bij de uitwerking van het groenplan rekening mee houden. 

Rekening houden met de behoefte aan sporten, spelen en ontmoeten in het groen 

Een groter deel van de respondenten gaf aan dat ze groen belangrijk vinden voor sporten, spelen en 

ontmoeten. Een ander deel van de respondenten deelt deze mening niet of is neutraal. Daaruit maken 

we op dat de behoefte per locatie kan verschillen. Als we groene (ontmoetings)plekken opnieuw 

inrichten zullen we daar extra aandacht aanbesteden.  



8 
 
 
 
 
 
 

 

3. Resultaten 

In het hoofdstuk resultaten geven we alle uitslagen van de vragenlijst weer. 

3.1 Hoe belangrijk vindt u het dat de gemeente Etten-Leur een groene uitstraling heeft? 

 

3.2 We willen voor alle mensen in Etten-Leur voldoende openbaar groen in de buurt. Hoe 

tevreden bent u nu over de hoeveelheid openbaar groen in uw buurt? 

 

  

68,9%

25,4%

4,3%

0,3%

1,2%

0,0%

Weet ik niet / geen mening

Zeer onbelangrijk

Onbelangrijk

Neutraal

Belangrijk

Zeer belangrijk

12,4%

53,6%

17,0%

11,2%

5,5%

0,3%
Weet ik niet / geen mening

Zeer ontevreden

Ontevreden

Neutraal

Tevreden

Zeer tevreden
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3.3 Vindt u dat er in uw buurt meer plek moet komen voor groen in de openbare ruimte? Dit kan 

door plekken waar nu nog stenen liggen te vergroenen, maar kan ten kosten gaan van 

bijvoorbeeld parkeerplaatsen of andere plekken met bestrating. 

 

3.4 Hoe tevreden bent u momenteel over de kwaliteit van dit onderhoud? 

 

Aanvullende reacties over de tevredenheid 

We vroegen of de respondenten een schriftelijke aanvulling op bovenstaande vraag wilden doen en 

kregen 241 antwoorden. Antwoorden met grove taal haalden we weg en persoonlijke gegevens 

anonimiseerden we. Deze aanvullingen staan in bijlage 3.  

144

105

82

16

Weet ik niet / geen mening

Nee, dit is niet gewenst

Ja, dit is gewenst maar niet ten koste
van bijvoorbeeld parkeerplaatsen of
andere plekken met bestrating

Ja, dit is zeker gewenst

7,5%

35,4%

21,9%

22,5%

12,7%

0,0%

Weet ik niet / geen mening

Zeer ontevreden

Ontevreden

Neutraal

Tevreden

Zeer tevreden
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3.5 Wat vindt u het meest belangrijk in het onderhoud van het openbaar groen? 

 

Andere antwoorden 

Als respondenten voor het antwoord Andere kozen kregen zij de mogelijkheid om zelf een antwoord in 

te voeren. De respondenten gaven 17 antwoorden. Antwoorden met grove taal haalden we weg en 

persoonlijke gegevens anonimiseerden we. Deze aanvullingen staan in bijlage 4. 

3.6 Op welke locatie(s) vindt u het onderhoud van het openbaar groen zeer belangrijk? (maximaal 

3 antwoorden mogelijk) 

Het aantal respondenten staat steeds achter het antwoord. 

30

138

115

44

3

17

Andere

Weet ik niet / geen mening

Het onderhoud aan het openbaar groen moet op een natuurlijke wijze plaatsvinden.

Het onderhoud aan het openbaar groen moet overwegend op een natuurlijke wijze plaatsvinden, maar mag op
sommige plekken strak en netjes zijn.

Het onderhoud aan het openbaar groen moet overwegend strak en netjes zijn, maar mag op sommige plekken
op een meer natuurlijke wijze plaatsvinden.

Het onderhoud aan het openbaar groen moet strak en netjes zijn.
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56
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Buitengebied Bedrijventerreinen Rondom scholen

Langs doorgaande wegen Parken Rondom speellocaties

Centrum Langs voet- en fietspaden Woonwijk

Overal gelijk Weet ik niet / geen mening
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3.7 Hoe belangrijk vindt u het dat er plek is voor bomen in uw straat? 

 

3.8 Hoe belangrijk vindt u het dat er afwisselend groen (soort en/of hoogte) in uw buurt is? 

 

3.9 Hoe belangrijk vindt u de aanwezigheid van zichtbaar bloeiende plant- en boomsoorten in uw 

buurt? 

60,5%

28,2%

7,5%

2,0%

1,4%

0,3%
Weet ik niet / geen mening

Zeer onbelangrijk

Onbelangrijk

Neutraal

Belangrijk

Zeer belangrijk

51,6%

34,6%

11,5%

1,7%

0,6%

0,0%
Weet ik niet / geen mening

Zeer onbelangrijk

Onbelangrijk

Neutraal

Belangrijk

Zeer belangrijk
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48,1%
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Weet ik niet / geen mening

Zeer onbelangrijk

Onbelangrijk
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3.10 Hoe belangrijk vindt u het dat langs de doorgaande wegen in Etten-Leur over de hele lengte 

dezelfde bomen en hagen staan? 

 

3.11 Vindt u het belangrijk dat het water in uw buurt meer zichtbaar wordt? Dit kan door hoog 

groen langs het water te vervangen door lager groen, door regenwater bovengronds vast te 

houden in vijvers, of bij nieuwe woonwijken meer sloten en vijvers toe te voegen. 

  

9,2%

32,2%

35,7%

15,9%

6,9%

0,0%
Weet ik niet / geen mening

Zeer onbelangrijk

Onbelangrijk

Neutraal

Belangrijk

Zeer belangrijk

25,1%

47,0%

22,5%

4,3%

0,6%

0,6%
Weet ik niet / geen mening

Zeer onbelangrijk

Onbelangrijk

Neutraal

Belangrijk

Zeer belangrijk
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3.12 We kunnen biodiversiteit vergroten door andere keuzes in groenaanleg en groenbeheer te 

maken. Hoe belangrijk vindt u dit? 

 

3.13 We maaien het gras op sommige plekken minder. Daardoor komen er na enkele jaren meer 

kruiden en hoog gras wat bijdraagt aan biodiversiteit. Hoe denkt u over deze maatregel? 

  

45,5%

37,5%

14,4%

2,0%

0,3%

0,3% Weet ik niet / geen mening

Zeer onbelangrijk

Onbelangrijk

Neutraal

Belangrijk

Zeer belangrijk

132

157

55

3 Weet ik niet / geen mening

Dat vind ik geen goede maatregel

Dat is een goede maatregel, maar niet
overal

Dat is een goede maatregel
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3.14 We laten op sommige plekken de bladeren in de beplanting liggen. Dat zorgt voor een 

gezondere bodem en minder onkruid. Bomen en planten groeien er ook beter door. Hoe denkt u 

over deze maatregel? 

 

3.15 Heeft u weleens overlast van groen in de openbare ruimte? Zo ja, geef aan welke overlast u 

ervaart en hoe vaak u er last van heeft. 

We kregen 252 antwoorden. Antwoorden met grove taal haalden we weg en persoonlijke gegevens 

anonimiseerden we. Deze bijdragen staan in bijlage 5. 

3.16 Op welke manier maakt u gebruik van het groen in uw buurt? (Maximaal 3 antwoorden 

mogelijk) 

Het aantal respondenten staat steeds achter het antwoord. 

198

120

23

6 Weet ik niet / geen mening

Dat vind ik geen goede maatregel

Dat is een goede maatregel, maar
niet overal

Dat is een goede maatregel
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44

39

35

24

8

2
Weet ik niet / geen mening

Andere

Om te ontmoeten

Om te sporten

Geen specifiek gebruik

Om te spelen

Om een huisdier uit te laten

Om rond te kijken

Voor verkoeling en frisse lucht

Om te ontspannen

Een ommetje / wandeling
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Andere antwoorden 

Als respondenten voor het antwoord Andere kozen kregen zij de mogelijkheid om zelf een antwoord in 

te voeren. De respondenten gaven 8 aanvullende antwoorden. Antwoorden met grove taal haalden we 

weg en persoonlijke gegevens anonimiseerden we. Deze bijdragen staan in bijlage 6. 

3.17 Hoe belangrijk vindt u het openbaar groen in de gemeente als... 

Manier om klimaatverandering tegen te gaan? 

 

Manier om biodiversiteit te vergroten voor planten en dieren? 

  

55,9%

28,8%

11,0%

2,9%

1,4%

0,0%

Weet ik niet / geen mening

Zeer onbelangrijk

Onbelangrijk
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Zeer belangrijk
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Plek om samen te zijn met vrienden en familie? 

 

Manier om de woonomgeving mooier te maken? 

 

Plek om te sporten en te spelen? 

19,9%

40,3%

32,6%

5,8%

1,4%

0,0%
Weet ik niet / geen mening

Zeer onbelangrijk
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48,7%

45,0%

4,9%

1,2%

0,3%

0,0%
Weet ik niet / geen mening

Zeer onbelangrijk

Onbelangrijk

Neutraal

Belangrijk

Zeer belangrijk



20 
 
 
 
 
 
 

 

  

24,5%

45,8%

23,3%

4,3%

1,2%

0,9%

Weet ik niet / geen mening

Zeer onbelangrijk
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3.18 Zou u, samen met anderen en onder voorwaarden, mee willen werken aan het onderhoud 

van het openbaar groen in Etten-Leur? 

 

3.19 Zou u uw tuin groener willen maken? 

 

3.20 Hoe zou de gemeente u het beste kunnen helpen? 

We kregen 175 antwoorden. Antwoorden met grove taal haalden we weg en persoonlijke gegevens 

anonimiseerden we. Deze bijdragen staan in bijlage 7. 

3.21 Heeft u nog vragen, opmerkingen of aandachtspunten? Geef ze dan door! 

We kregen 126 antwoorden. Antwoorden met grove taal haalden we weg en persoonlijke gegevens 

anonimiseerden we. Deze bijdragen staan in bijlage 8. 

  

65

49

161

72 Weet ik niet / geen mening

Dat hoeft van mij niet

Dat zou ik graag willen

Dat doe ik al

34

17

249

18

17

11
Weet ik niet / geen mening

Ik heb geen tuin

Ik wil mijn tuin niet vergroenen

Ik heb al een groene tuin

Ja, maar ik kan er hulp bij gebruiken

Ja
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Bijlage 1: Specificatie respondenten 

Verdeling over de woonwijken 

 

Wie vulde de vragenlijst in 

 

Zie voor Partner van de gemeente2 ook de voetnoot voor extra informatie.  

 
2 Bijvoorbeeld (sport)vereniging, maatschappelijke instelling 
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1
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Verdeling over de leeftijdsgroepen 
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Bijlage 2: Vragenlijst 
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Bijlage 3: andere antwoorden paragraaf 3.4 

- Wordt niet gesnoeid  en bomen in parkeerhavens is niet van deze tyd electrische autos zijn te 

breed voor de parkeerplaatsen met bomen ertussen 

- De straat wordt vaak geveegd terwijl langs de vijvers heerlijk veel groen staat voor insecten 

- Het gras en groen in onze wijk wordt te weinig onderhouden 

- Er wordt te weinig gesnoeid en te weinig gedaan aan onkruidbestrijding in bossages, maar ook 

tussen de bestrating en in parkeerhavens. Daarnaast zijn sommige perkjes zandvlaktes doordat 

dode bosjes niet vervangen worden. 

- Maaien rondom banken en picknick plaatsen 

- Er wordt regelmatige gesnoeid en opgeruimd 

- Tevreden dat er groen is en er in het voorjaar weinig gemaaid wordt waardoor wilde bloemen 

en bijen een kans krijgen 

- Het onderhoud komt in vlagen, soms heel veel achter elkaar, dan een hele tijd niets. 

- Sommige oude bomen worden erg hoog en als het stormt of in de herfst zwiepen deze alle 

kanten op, vaak vrees ik dat ze breken.  Tevens nemen ze steeds meer zonlicht weg van tuinen. 

- De bermen in het buitengebied worden te weinig gemaaid waardoor het heel slorfig wordt en er 

steeds meer onkruid groeit. Mooie bloemen is leuk maar onkruid laten groeien en dan zeggen er 

staan bloemen is minder. 

- Ook het maaien rondom de bomen in het buitengebied kan veel beter hier staat nu vaak 

doornstruiken wat het aanzicht niet beter maakt een aantal keer per jaar dit wegmaaien met de 

bosmaaier of zoiets zou al veel schelen 

- Bij het maaien blijft het gras liggen geeft een onverzorgende uitstraling 

- Als de perken van het onkruid worden ontdaan precies hetzelfde niets word opgeruimd 

- Ecologisch onderhoud is prima 

- Stroken staan vol hoog gras. Voor de biodiversiteit voor bijen, hommels, vlinders, insecten, etc 

zou dit aangevuld moeten worden met bloemen. Er wordt op een aantal plekken weinig tot niet 

gemaaid. Zaai daar zaden van bloemen die een diversiteit aan insecten, hommels, vlinders, etc 

aantrekken waardoor niet alleen de biodiversiteit die hard nodig is wordt gestimuleerd maar 

ook dat wijken hierdoor gezelligheid, saamhorigheid uitstralen en men minder geïrriteerd raakt 

gezien er vaak op die plekken afval van oa Mac Donalds wordt gedumpt 

- Op zich ok maar vind veel groen er zielig bij staan (plantsoort en niet goed aangeslagen), 

worden dode planten vervanger, vaker maaien direct rondom speeltuinen en dan op andere 

plekken gras en wilde bloemen vrij laten groeien. Kies voor voller groen! 

- Al jaren slecht, een doorn in het oog. En het wordt elk jaar slechter. De gemeente had dit nooit 

moeten uitbesteden aan derden. Een grote janboel is het nu. 

- Alles verwilderd, en als er onderhoud gedaan word word de rotzooi niet opgeruimd. 

- Verschillende afgezaagde bomen of dode beplanting her en der in de wijk worden niet 

verwijderd en opnieuw beplant. Gras in speeltuinen moet kort worden gemaaid, anders kan er 

amper worden gespeeld. 
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- Onkruid wordt zeer slecht tot niet weggehaald bij parkeerplaatsen, stoepen ed. Mbt het 

maaien, ik begrijp volledig dat er rekening gehouden moet worden met de natuur, maar dat dat 

dus inhoudt dat je bijna nergens meer fatsoenlijk kunt lopen met je hond zonder dat je uit moet 

kijken niet langs allerlei giftige planten te lopen, vol komt te zitten met teken en je grote kans 

maakt dat je met je hond naar de dierenarts kunt voor een operatie omdat het vergeven is van 

de grasaren vind ik veel te ver gaan! Dat jullie het maaien willen beperken prima, maar doe dat 

dan aan slootkanten en buitengebieden, maar niet midden in een woonwijk! 

- Veel onkruid, heel hoog gras waardoor er grasaren ontstaan en dit is gevaarlijk voor mijn hond. 

Daarnaast ziet het er onwijs verloederd uit als alles maar groeit en het weinig gemaaid wordt. 

Zonde van de uitstraling, als je iets voor de beestjes wil doen zet dan speciale kasten neer en 

creëer plekken voor wildgroei.   

- Het stuk dat aan Amarant is gegeven wordt op t moment door niemand onderhouden . Het 

onkruid en gewassen komen door ‘t gaas en hekwerk mijn oprit op. Ik blijf hier geen baas over. 

De frambozen groeien inmiddels tussen m’n stoeptegels. 

- Wonen randje buitengebied. Onkruid staat zo hoog dat het onze voortuin in komt. Ook de sloot 

die van jullie is wordt te weinig bijgehouden. Jammers dat we hierdoor zelf kosten kwijt zijn om 

te laten bijhouden. 

- Beetje jammer dat de opritten van de garages in de doelen niet ff meegenomen worden door 

die borstelmachines heb persoonlijk ervoor gezorgd dat de bestrating mooi egaal is zou kleine 

moeite zijn dit ff mee toenemen aangezien ik ook op leeftijd kom zou dit heel erg fijn zijn!! 

- Gras te lang ( meer maaien  ) 

- Tov andere jaren is onderhoud zeer sterk verslechterd 

- Frequentie zou omhoog kunnen van maaien, onkruid verwijderen, snoeien. 

- Gras wordt teveel gemaaid. De rest te weinig gesnoeid 

- Er wordt veel overgeslagen qau maaien en ik vind dat er meer selectief gemaaid mag worden. 

Alleen waar het nodig is 

- Maaien door verschillende partijen met zeer grote machines geeft als resultaat dat alles rondom 

de wadi aan Juvenaatlaan/Concordialaan er heel rommelig en onverzorgd uit ziet. 

- Er wordt verkeerd maaibeleid toegepast door de onderaannemers die het beleid moeten 

uitvoeren. Geen controle op. 

- Opvallend dit jaar dat er weinig gemaaid en gesnoeid wordt. Daardoor heb je op de hoeken van 

de straten die van rechts komen en voorrang krijgen slecht zicht. Ook de plantsoenen cq 

speelplek voor kinderen staat het gras hoog met veel onkruid ertussen. Zelfs zie je hier al de 

Berenklauw groeien. 

- Wij wonen aan <ADRES> waar twee jaar gekozen werd om niks meer te maaien bij het kanaal. 

Het gras stond tot onder de oksels onder het mom van diversiteit en meer kleur. Vorig jaar weer 

keurig gemaaid. En een week terug zijn de paar groene hogere vlakken weer plat gemaaid 

terwijl we als bewoners dat mooi vonden. Totaal geen idee over hoe om te gaan met groen aan 

het Jaagpad. Zorg voor participatie en betrek dus de bewoners. Met een vragenlijst alleen 

voldoe je m.i. niet aan participatie dat is een wassen neus. Luister, concludeer en onderneem. 

- Perken en gras worden netjes bijgehouden. Helaas wel veel onkruid op en langs de stoepen. 
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- Door hoge gras ligt er veel afval in 

- Te veel onkruid 

- Er ligt veel vuil (lees: afval) op straat en de perken worden niet voldoende bijgehouden. Het gras 

wordt wel dikwijls gemaaid, maar ik vraag me oprecht af of dat nodig is. Over meer groen in de 

wijk: het valt in onze wijk nog mee, al zou ik graag meer bomen willen, maar een groot deel van 

Etten-Leur is alleen steen en geen bomen. Dat is erg onwenselijk met de huidige hete zomers. 

- Er wordt erg veel aan straatvegen gedaan. Dat kan best wat minder. Op de stoepen gebeurt 

nooit iets. 

- wordt tot ju toe goed onderhouden 

- Ik zie regelmatig medewerkers van de gemeente die bezig zijn met groenonderhoud. Een veelal 

ziet alles er keurig en verzorgd uit. Maar wellicht hoeft het niet altijd zo 'strak' en moeten we 

ook wat ruimte geven aan de natuur. 

- Er wordt goed en met grote regelmaat onderhoud gepleegd. “Het wordt goed bijgehouden”. 

- Meer investeren in versterking van biodiversiteit. Inzaaien kruidenmengsels en verschralen 

- Veel minder maaien voor de bijen 

- De Streek is een jonge wijk, dus veel groen moet nog volwassen worden. Het beheer mag wel 

insect vriendelijker. Met bijvoorbeeld meer bloemen. 

- Overal in de wijk zie je beukhagen staan.....een ramp als je het mij vraagt. Veel last van de 

valende bladeren. Waarom niet meer variatie en gewoon groenblijvende hagen en wat meer 

bloemenperkjes. 

- Regelmatig worden er bomen gekapt bij werkzaamheden aan de straten, met de reden dat deze 

ziek zijn. Dit geeft aan dat deze bomen niet de juiste onderhoudt krijgen als zou moeten. 

- Ziet er netjes uit! 

- Ik zie dat niet meer de hele berm wordt gemaaid, maar alleen de randen. Dat vind ik een goede 

ontwikkeling. 

- Gras en onkruid staan op veel plekken erg hoog. Als je Etten-Leur binnen komt is dat geen 

visitekaartje voor onze gemeente. 

- Het ontbreekt aan missie en visie in het groenbeheer. Vanuit financieel oogpunt worden gazons 

in de openbare ruimte extensief gemaaid. Je zou met minder maaibeurten de transitie kunnen 

aangaan naar ecologisch beheer. Met ecologisch beheer creëert je ook een ander beeld dat 

uitgelegd moet worden aan de bewoners en tegelijkertijd versterk je hiermee de biodiversiteit, 

dus WIN = WIN. 

- Hoge heggen waardoor zicht slecht is op fietspad, gras in speelveldjes staat hoog, stank vanuit 

hondenvelden 

- Graag meer onderhoud 

- Alles laten groeien met als reden, goed voor insecten, past niet. Waar zijn dan de fruitbomen en 

struiken? 

- Slordig, er is weinig onderhoud en maaien gebeurd niet volledig. Veel zwerfvuil in de bosjes  

want er zijn weinig prullenbakken en die er zijn zitten tjokvol 
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- Gerbrandyhof, "nieuwe hagen", zijn zo dor! Zijn niet mooi. Geplaatst omdat oude haag dood 

was. Ook mag al het onkruid op en bij trottoirs wel eens onder handen genomen worden. Het 

ziet er niet uit, en dat is niet alleen deze straat. We houden van groen, maar moet wel netjes 

bijgehouden zijn. 

- Speeltuin jacob catslaan echt meer gemaakd worden 

- Het was eerst erg goed, maar het is sterk aan het verminderen. 

- Al het gras eens maaien langs de sloot kanten levensgevaarlijk voor kleine kinderen die niet 

kunnen zwemmen 

- Goed maaibeleid. Te te vaak maaien, goed voor insekten en schijnt voor mensen meer rust te 

geven 

- Maaibeleid m.b.t. insectenbehoud is prima maar niet midden in een woonwijk ten koste van 

verkeersveiligheid (slecht zicht en smallere paden en wegen) en omgevingsgeluk (overlast van 

ongedierte en onbegaanbaar terrein) 

- Er is beplanting weggehaald en vervangen door gras. Dit is efficiënt in onderhoud, maar doet 

afbreuk aan de uitstraling van de omgeving. 

- Er wordt onvoldoende rekening gehouden met broedtijd van vogels (wat volgens mij in strijd is 

met wetgeving). En ook wordt de rust in het algemene zin veelvuldig verstoord doordat er met 

lawaaiig gereedschap wordt gewerkt en veel overbodig werk wordt gedaan. 

- Sloten worden te weinig bijgehouden. Meer info zou ik interessant vinden wanneer wat bv 

waarom wordt gesnoeid per maand bv 

- Onderhoud plan hooghuis waardeloos 

- 2 weken geleden werd het gras gemaaid terwijl het al hartstikke dor en droog was. Het maaien 

heeft geen meerwaarde dan 

- Hij is met het berm onderhoud van de groenstrook langs de Lagevaert kant moet rekening 

worden gehouden met insecten, maar ook wandelaars met honden. Daarom zou alleen de 

eerste meter naast het wandelpad gemaaid moeten worden en de rest niet gemaaid moeten 

worden. Hoe gaat eens per jaar buiten het zomerseizoen, de bermen en slootkanten. Uiteraard 

moeten de grasvelden voor de kinderen wel gemaaid blijven worden. 

- Ontevreden, niet omdat ik meer onderhoud in de vorm van snoeien en maaien wens. Maar 

onderhoud moet juist meer gericht zijn op een betere balans tussen biodiversiteit en eventueel 

overlast van het groen. 

- Als er gemaaid is ook het gras wat er af komt opruimen.  En meer onkruid verwijderen bij de 

stenen 

- Onkruid hoeft niet altijd weggehaald te worden. De straten worden wel erg vaak 

geschrobt/geveegd, nergens voor nodig. 

- Ik zie dat er vaak ondeskundig groen wordt onderhouden 

- Er wordt teveel naar de natuur gekeken en niet naar de mensen die hier lopen. Vooral bij te lang 

gras volop teken en vlooien. Moeten we net als honden ook een vlooienband om?!? 

- Vaak is het gras wel erg lang bij de slootkanten 

- Het maai beleid is geen beleid. Er wordt amper gemaaid op de leurse dijk. Het is erg onverzorgd 

op dot moment. Erg zonde. 
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- Veel zwerfvuil  

- Veel hondenpoep 

- Fijn dat er selectiever gemaaid wordt en meer biodiversiteit is. Niet Maaien mag geen onveilige 

situaties creeeren. Meer adaptatie op klimaatverandering in groenkeuze gewenst 

- Woon in een groene wijk waar het regelmatig onderhouden wordt. 

- Horen word netjes bijgehouden 

- Voldoende groen in de wijk. Enige versterking van biodiversiteit en meer natuurlijke wijze 

inrichten. 

- Slordig, veel zwerfvuil 

- De bomen wortelen de tegels in de stoep omhoog. Daarom zouden de grotere bomen misschien 

beter vervangen kunnen worden. Ze “huilen” ook meer als ze zo groot groeien. Alles plakt dan in 

mijn tuin. De bladeren bloesem ea zorgen ook echt voor overlast 

- Vaak wordt er erg rigoureus gesnoeid. 

- Herplant meer oudere bomen ipv enkel jonge bomen die veel tijd nodig hebben om volume en 

karakter te krijgen. Metname in nieuwbouwwijken zou dit een plus zijn. Ook ivm het zuiveren 

van de lucht zijn meer bomen   welkom oa in Schoenmakershoek - schipperstraat waar ik woon 

is een voorbeeld van een lange vrij kale straat. 

- onderhoud van de bestrating parkeerplaatsen is erg slecht in de ingeving van de Kolgans, mede 

ook de voetpaden 

- Park de Grient wordt goed onderhouden. De kleine groenstroken in omgeving Beverdam, en de 

parkeerplaats bij eekhoornpad, en de strook eind Beverdam grenzend aan het park, wat minder. 

De eerste twee worden wel vaak gebruikt door passanten vanuit het park om blikjes ed te 

dumpen helaas 

- Te veel onkruid op diverse plaatsen 

- In de wijk waar ik woon wordt alles redelijk netjes onderhouden. Dit is echter niet overal in 

Etten-Leur. 

- gazons worden te weinig gemaaid daardoor krijgt onkruid teveel kans om te groeien en zien de 

gazons er niet meer uit als gazons. Het onkruid in de gazons zaait hierdoor meer uit en komt er 

meer onkruid  tussen de voegen van de tegels te staan. Door het aangepaste maaibeleid is er 

meer overlast voor de mensen met hooikoorts. 

- de mannen doen goed hun best het bij te houden 

- Voetpaden langs de grote weg vind ik vaak erg vol staan met onkruid. Deze zouden 

onderhouden mogen worden. 

- Er wordt niets onderhouden. 

- Op zich prima, kan altijd beter, maar daar zijn ook kosten mee gemoeid. Dus moet altijd goede 

balans zijn tussen kosten en uitstraling 

- Er wordt totaal geen onderhoud meer gepleegd aan de groenvoorziening onder het mom 

biodiversiteit. Bewoners zitten niet te wachten op meer insekten en betalen torenhoge 

belasting lasten in Etten-Leur war verloedert met de week 
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- De groenvoorziening doet goed werk. Wel zou met na het grasmaaien het gemaaide gras 

verwijderen. Nu is het gras na een maaibeurt een tijd niet aantrekkelijk om in te spelen 

bijvoorbeeld. Zoveel los gras ligt er dan. 

- Wij hebben bomen van de gemeente naast onze woning staan. Deze worden zelden gesnoeid. 

Wij hebben er echt last van. Onze tuin is bijna volledig overkapt door takken met als gevolg dat 

onze hele tuin onder de duivenpoep zit. 

- Langs het spoor in Etten Leur Noord en omgeving is er een verkeerde soort begroeiing gepland. 

Hierdoor hebben vogels minder nest mogelijkheden gekregen. Verder wordt er te weinig 

gemaaid, hierdoor kan de Berenklauw zich verder uitbreiden langs het spoor. En door het 

slechte onderhoud dumpen mensen hun tuin aarde en metsel afval tussen de struiken. 

- Als het gras gemaaid wordt ligt de stoep vol gras . Teveel bladblazers, veel herrie en de troep 

wordt enkel verplaatst 

- Wij ondervinden veel overlast van de eikenbomen die in grote getale langs de weg staan waar ik 

woon. Dat betekent héél veel blad, eikels die vallen en wortel schieten, plak van de luizenmelk 

wat een langere tijd veel overlast geeft, omdat álles plakt (van deurklink en tuinset tot de auto 

die ik om de twee weken moet laten wassen). De zonnepanelen produceren minder omdat de 

luizenmelk erop ‘regent’ en door de plak extra vuil aantrekt. Het is echt een mooi gezicht zo’n 

laan met aan weerszijden bomen, maar echt heel veel ongemak ervan.  

- Hef maaien mag iets eerder. Prima dat het nu wat minder vaak gebeurt dan voorheen, maar 

soms raakt het een beetje verwilderd. 

- Het is 1 grote rotzooi in de bermen. Honden komen met volop teken en af en toe grashalmen 

thuis. Als je bloemen wilt... plant ze dan gewoon en ga niet een kostenbesparing opeens in de 

pers uitleggen als positief ding. 

- Het maaien gebeurd met de Franse slag en vereneweren het tegelwerk door veel te rouw te 

rijden. En de kanten maaiers mogen ook wat vaker komen. 

- Het grasveld voor ons huis is amper nog een grasveld te noemen, meer onkruid en zand dan 

gras. Verder zou ik de afvalplaats voor ons huis meer willen bedekken met groen 

- Meestal een slordige uitstraling.  

- Berkenbomen bij mij voor zijn te oud en geven heel het jaar rommel. Niet het type boom dat 

geschikt is voor  een woonwijk 

- In de wijk tevreden over het onderhoud. Aan de rand van de wijk ( straat het |Sander bv) word 

sinds een aantal jaren behoorlijk minder gemaaid. Begrijpelijk als dat is vanwege de insecten etc 

maar het gevolg is wel dat de honden in extreem hoog gras ( teken!) lopen en al diverse malen 

grasaren in ledematen krijgen. Dit kan tot zeer ernstige infecties lijden. Zou fijn zijn als er een 

rand wel gemaaid word zodat de honden hun behoeft in laag gras kunnen doen ( ook prettiger 

voor onszelf om de uitwerpselen op te ruimen ipv zelf in het hoge gras te moeten zoeken. Zie 

ook bv in de wijk dat er nu minder uitwerpselen opgeruimd worden ( willem drees singel tot aan 

het Sander ) 

- Minder maaien,  meer ruimte voor insecten en biodiversiteit 

- Bermen, struiken etc zijn soms niet op juiste hoogte gesnoeid of gemaaid. Waardoor 

verkeersveiligheid in het gedrang komt. Maar denk ook zeker aan andere zaken, zoals 
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ongedierte die het mogelijk aantrekt en honden en katten die gevaar lopen om gewond te raken 

door grasaren. 

- Doordat de gemeente weinig huishoud aan de groenstrook aan het fietspad lage neerstraat 

gebeuren hier vaak ongelukken. Zo ook bij mijzelf enige weken geleden 

- Wordt vaak niet netjes bijgehouden. Bossages worden echt misvormd met snoeien 

- Zou wel mooi zijn als ze met de heggeschaar komen voor de heg  geen gezicht   

- Als er vaker en nauwkeuriger gemaaid wordt dan ziet het gras er veel mooier en gezonder uit, 

ook heb je dan geen of weinig hopen gemaaid gras op het plantsoen, opritten en wegen liggen 

en dus minder opruim werk. Tevens als je vaker maait zal het gras groener blijven en minder 

gevaar voor bermbrand. 

- Dan het beplant plantsoen, daar steekt het onkruid in zoogdier als heel de gemeente boven de 

beplanting uit en ziet het er erg vuil en onverzorgd uit! 

- Alleen de markt in Etten is schoon… 

- De rododendrons aan de wegen rondom het zwembad zijn alle jaren dood en worden niet 

vervangen. 

- Wonen aan het park en zien de laatste jaren verminderd onderhoud van het park. 

- Er worden struiken weggehaald waar egels in (kunnen) zitten. 

- De bomen in de Piersonhorst zijn veels te groot, geven veel overlast veel troep en last van 

hooikoorts. Straat komt omhoog door wortels. Kleinere bomen planten zou top zijn 

- Gazon onderhoud frequenter maaien zodat het niet afgevoerd hoeft te worden . Maaisel laten 

liggen is na vertering goed voor 8000 kg koolstof opvang, humusvorming met alle voordelen 

zoals wateropvang. Per locatie ecologisch inzicht de maaifrequentie bepalen, 

- Wij wonen in een hoekwoning. Naast ons een sloot met groenstrook. Hier groeit alleen 

brandnetels. Het zicht is heel erg slecht ( geen zicht) als je de weg op rijdt 

- Geruimd groen wordt vervangen door wilde bloemen. Erg onverzorgd, grasveld is een onkruid 

veld en wordt slecht gemaaid 

- In de bazuinlaan en paukeslag en omgeving zijn de straten gerenoveerd en het groen aangepakt. 

Heel veel struiken, planten, bomen en gras zijn verwijderd. Wat nieuw terug is gezet is te weinig 

en wordt slecht onderhouden!! Gras ziet er niet uit en te weinig groen terug. 

- Speeltuintje aan het fietspad achter de Nachtegaal staat het gras en onkruid te hoog. Kleine 

Hondenuitlaatplek in het park staat het gras altijd te hoog 

- In sommige straten zijn de bossages mooi, strak en goed onderhouden. Echter in het eerste 

opgeleverde deel  Schoenmakershoek zijn de mensen van het onderhoud alleen zichtbaar die 

schoffelen! Zij mogen geen andere werkzaamheden uitvoeren. Een voorbeeld bij ons voor de 

deur en de planten die de linkerkant en rechterkant van elkaar scheiden, dood. Hier een keer 

iemand van de Gemeente geweest en die zei alleen: U mag het van ons best zelf bijhouden. Wij 

zouden er graag andere struiken of planten voor willen zien en de planten die de linker- en 

rechterkant van de straat scheiden voorzien van nieuwe, goede grond en eventueel een 

sterkere soort die tegen droogte kan. 

- Teveel en te vaak maaien. Veel meer gras en onkruid/ bloemen laten groeien.  

- Struiken langs stoepen niet ver genoeg terug snoeien. Het wordt precies tot de stoep gesnoeid.  
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- Bij regen loop je tegen de natte takken aan. 

- Na het snoeien, onkruid verwijderen de troep dagen laten liggen.  

- Dode bomen/ struiken die niet terug gepland worden. 

- De grasmaaier die vaak een dag na de veewagen komt. 

- Gras maaien mag vaker 

- De frequentie van maaien en ander onderhoud is te laag. Wordt daardoor rommelig en nodigt 

uit tot het storten van afval. 

- Er zit volgens mij verschil tussen maaien, je kunt ook de helft maaien niet alles te hoog en te 

breed laten groeien. Dus beheersen niet laten woekeren 

- Veel gazons zijn in de laatste weken met het warme droge weer in bruine vlaktes veranderd. Als 

ik dan kijk naar bijvoorbeeld de berm langs de Duinkerkelaan word ik wel eens jaloers van de 

prachtige veldbloemen die zelfs in zulke tijden voor kleur (blijven) zorgen. 

- Vrijwel geen onderhoud aan de bermen, heel slecht onderhoud aan de beukenhaagjes tussen 

fietspad en straat. 

- Er wordt te snel, te slordig en te onzorgvuldig gemaaid. Werknemers die dit moeten doen 

gooien er met de pet naar. Alles draait om snelheid van de machine en dat het er slordig uit ziet 

wordt niet belangrijk gevonden. Onder speeltoestellen in speeltuintjes wordt zelden gemaaid. 

Er staan vaak brandnetels e.d. onder.Alles draait om snelheid. 

- Soms wat beter bijhouden 

- Ligt te vaak teveel afval in 

- De onderhoudsmannen en vrouwen zijn afgelopen week weer geweest. Wordt netjes 

bijgehouden. 

- Meer bomen in her park 

- De achterste bomen op de groenstrook naast wildbaan (elektriciteitshuisje) worden te vaak 

helemaal kaal gesnoeid. Dat is helemaal niet nodig. In het jaar dat ze gesnoeid worden krijgen ze 

pas in juni een beetje blad. Het eerste half jaar heb je van die kale stammen. 

- Bij ons voor <ADRES> wordt het perkje bij de parkeerplekken amper bijgehouden; het staat vol 

met onkruidplanten en onkruidbloemen. Ook de stoep daar met kattenstaarten wordt niet 

bijgehouden, ook al maken we een melding hiervan. 

- Dat het nieuwe maaibeleid goed is voor de bijen en andere insecten prima! Maar aan de andere 

kant werkt dit ook weer teken en grasaren in de hand waar andere dieren niet vrolijk van 

worden.....Op sommige hoeken van straten staat het zo hoog dat de veiligheid in het gedrang 

komt.... 

- De bomen worden te hoog .En dan een andere punt gevaarlijk stoepen 

- Er wordt soms 2x per week gras gemaaid 

- Er wordt slordig gemaaid in het Park achter Vrijheidsakker en Heerlijkheid, hele stukken worden 

vergeten, kunstgras onder speeltoestellen kapot en kuilen. 

- Je moet nu erg oppassen om je hond uit te laten, ivm grasaar 

- Gebeurt wel maar zou in sommige periodes vaker moeten. 

- Alles staat veel te hoog,slecht zicht op verkeer 
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- Soms worden in het voorjaar struiken gesnoeid vlak voor de bloei komt, dat vind ik wel jammer. 

Momenteel staat gras en onkruid wel hoog, maar heeft weer voordeel voor vlinders en andere 

insecten. Ik vind het prima zo. 

- In onze straat wordt het goed bijgehouden 

- Openbaar groen wordt tegenwoordig op geselecteerde plaatsen minder kort gemaaid/gesnoeid. 

Ik vind dat een prima keuze gericht op vriendelijkheid insecten/dieren, maar ook aan het meer 

natuurlijke straatbeeld. Daarnaast is het wellicht ook een kostenbesparing doordat minder 

manuren besteed worden aan maaien/ snoeien. 

- Te weinig  onkruidbestrijding 

- Weinig maaien in centrum. Erbuiten snap ik het maaibeleid om meer diversiteit te krijgen maar 

in het centrum ligt er alleen maar meer afval in ongemaaide bermen. 

- Grasvelden zijn een drama; onkruid tiert welig. 

- Gras staat erg hoog momenteel (25 cm) 

- Alles wordt netjes bijgehouden, alleen gaan er steeds bomen dood of groeien niet, zou meer op 

get kunnen worden, zielig 

- De wortels drukke de tegels omhoog 

- We hebben een aantal jaren terug, omdat we wisten dat de gemeente meer groen wilde 

realiseren in de wijken, een stuk grond ‘teruggegeven’. Wij hebben pro-actief meegedacht en 

ook aangegeven dat de gemeente dat stuk netjes kon maken, maar dat is vervolgens nooit 

fatsoenlijk gebeurd. Dat is echt een gemiste kans tot op heden én je voelt je niet serieus 

genomen als inwoner. Erg jammer. 

- Het maaien van het gras wordtslordiggedaan. De randen laat men staan en als er bijv kliko’s 

staanlijkt het mij n kleine moeite om dieff te verplaatsen,zodat hetgras helemaal gemaaid kan 

worden ipver omheen te maaien 

- Snoeien van struiken is meer iets van recht maken zonder kijken. Het zal niet zo gaan, maar ik 

stel me voor dat een grasmaaier een van de maaiers omhoog zet en dan langs de struiken rijdt. 

- Rekening houdende met de pracht van ook wilde groei ziet het er op sommige echt niet uit 

- Het maaibeleid op zich vanuit een goede gedachte echter niet als het zorgt voor onveilige 

situaties. Dit jaar gezien op sommige plaatsen dat het voor verkeer geregeld het zicht 

belemmert. Daarnaast hoog gras op speelplaatsen kan mogelijkheid tot het krijgen van teken 

verhogen. Dus veiligheid goed in beeld houden 

- Slecht onderhoud gras  gezaait in de waldhoornlaan en bazuinlaan lijkt wel op grote 

onkruidvelden  gewoon een schande.....ga daar eens eenkeer kijken                 

- De gemeente snoeit regelmatig maar ik vind de soort beplanting bijzonder (flinke doorns) en 

dode planten worden niet vervangen waardoor er gaten ontstaan! 

- Meer water geven bij droogte 

- Graag nieuw bomen op tijd water geven. Oude bomen niet kappen maar behouden ivm CO2 en 

verkoeling!!! 

- Het gras beter en meer maaien 
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- Het Raadhuisplein is nu een ongezellige stenen massa. Enige grote bomen zou het een stuk 

aantrekkelijker maken! 

- Het onderhoud dat wordt uitgevoerd gaat niet goed. De partijen waaraan dit aanbesteed is zijn 

niet vakbekwaam genoeg. Dood hout blijft in de bomen zitten terwijl ze onnodig bomen 

opkronen (de onderhoudstoestand is al lang bereikt). Dit moet dus precies andersom zijn. 

Bermen worden op een foutieve manier gemaaid of op het verkeerde tijdstip. Aannemers met 

ecologisch inzicht de opdracht gunnen op basis van kwaliteit en niet kwantiteit. Per 

groenelement een doel opstellen waar de aannemer de vrijheid dus krijgt om het beheer zelf in 

te plannen, in plaats van aan de kwantiteitseis te voldoen en te gaan maaien terwijl het gras niet 

gegroeid heeft door de droogte. De term 'netjes' moet daarbij vermeden worden, zwart 

aangeharkte grond is ook niet meer van deze tijd. 

- Wordt rond mijn huis goed onderhouden. 

- Meer oog voor details, meer diversiteit 

- alleen gras maaien wat toegankelijk moet zijn en b.v. een strook langs de fietspaden en niet de 

hele berm. Wat mij betreft mag het blazen van bladeren en het met met grote machines 

verwijderen van straatvuil wel wat minder. 

- Er wordt veel te veel groen verwijdert de gemeente gaat daar op een zeer slechte manier mee 

om er moet veel meer groen bijkomen 

- De huidige groenvoorziening worden nauwelijks of slecht onderhouden. 

- Komen ook niet overeen met bestemmingsplan dus daar is nog een kwaliteitsverbetering te 

halen. 

- Steeds meer groenstroken verdwijnen,  eij hadden prachtige groene struiken voor de deuren nu 

een grasveld met wat zielige boompjes.. er is een andere brheerder nodig die verstand heeft 

van moderne vergroening en niet verwijst naar een aanplantingsplan uit de vorige eeuw.  Gras 

voor de deur ivm overzicht??? Het is er nu een racebaan! 

- N.v.t. 

- Alles te hoog,gevaarlijk bij oversteken 

- Het groen wordt in onze straat erg netjes bijgehouden. Helaas worden de groenstroken elders 

erg lang gehouden wat weer enorm rommelig oogt en veel vervuiling aantrekt. 

- 1)Te zware grasmaaiers rijden alsof ze racewagens zijn en bij het maken van een ‘racebocht’ 

beschadigen ze grasperken door diepe voren in de grond te veroorzaken. 

- 2)Door onzorgvuldig maaien, veroorzaken opspattende stenen en gevallen takken (die ze 

gewoon mee-maaien) schade aan auto’s. 

- 3)Door die snelheid van maaien komt er veel zand/modder en gras op de voetpaden terecht. Dit 

wordt niet weggeveegd, waardoor afvoerputten verstopt raken. 

- 4)Gezonde boomtakken worden hoogzomer door bomenbedrijf gesnoeid op verzoek bewoner, 

zodat boom water gaat lekken en schade oploopt. Advies had moeten zijn in najaar pas tak weg 

te nemen, mits zeer goede reden! 

- 5)Gefaseerd maaien helemaal oké, maar straathoeken moeten wel overzichtelijk blijven! 

- 6)Door storm gevaarlijk overhangende gescheurde boomtakken zsm stutten of weghalen, vooral 

boven fietspad Beiaard. 
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- Duurt lang eer alles netjes wordt gemaaid en gesnoeid 

- Bomen worden te groot boven parkeerplaatsen. Duiven poepen je auto onder. 

- Maaiwerk is een groot schandaal, bermen in het buitengebied komen niet eens aan de beurt, 

sloten blijven dicht zitten en beplanting kun je niet meer vinden onder het onkruid, hoe zo 

groen onderhoud??? 

- Zit al jaren tegen een kale plek aan te kijken waar eerst struikjes stonden heb zelf wat terug 

gepland maar dat wordt regelmatig plat getrapt 

- Slecht maaibeleid. Biodiversiteit kweek je niet alleen door niet te maaien, maar door meer te 

planten/zaaien. 

- Vreselijk dat o gemaaide, ik heb een hond en er zitten veel teken in het hoge gras.. 

- De perkjes worden niet geknipt en het gras word slecht gemaaid vooral rondom bomen en 

lantaarnpalen 

- Nu worden de bossen te groot, moet nodig gesnoeid worden 

- Er word te weinig gemaaid wat ook de verkeersveiligheid treft. Het overzicht is totaal weg. Dit 

kan leiden tot ongelukken 

- De bomen mogen eerder gesnoeid worden! Mijn auto zit altijd onder de hars, maar officieel 

mag ik mijn auto niet wassen op mijn oprit. Dus wie gaat die kosten elke keer opdragen? 

- De hagen zijn te hoog. Dat is op veel punten gevaarlijk in het verkeer. 

- Huidige frequentie van onderhoud is prima. Hoeft niet omhoog. 

- er wordt bij het onderhoud geen rekening gehouden met de natuur, onderhoud is vrij 

traditioneel (strak en wat je netjes noemt). Alleen zicht lijkt belangrijk. Bijvoorbeeld bij het 

onderhoud van de Oude Leemput wordt geen rekening gehouden met de natuur, een goed 

ecologisch plan ontbreekt. 

- Over het algemeen wordt de buurt goed onderhouden. We wonen in de Brederolaan en zijn 

zeer tevreden. Enige puntje van kritiek zou zijn dat de wagen met staalborstel vaker langs mag 

komen. De stoepen en straat worden dan altijd meegenomen en dat is prettig. 

- De frequentie van het onderhoud zou omhoog mogen. Dit om een mooie verzorgde uitstraling 

te houden evenals overzichtelijke verkeerssituaties. 

- Het maaien van bijvoorbeeld een strook gras en de rest niet, geeft een onrustig en onverzorgd 

beeld. 

- Het snoeien van hagen zou met wat meer zorg mogen gebeuren: geen slagveld aanrichten zoals 

nu nogal eens het geval is. 

- Onkruid wordt losgekrabt, op t pad gelegd en lang niet altijd opgeveegd. Doe ik dan zelf maar :) 

- Onderhoud aan bermen (niet perse meer maaien maar zorgen voor soortenrijke beplanting 

passend bij de omgeving) kan beter. 

- Bij de nieuwe appartementen plan Couperuslaan is het zicht in de Guido Gezellelaan een 

rommelig gedoe. Ook het uit besteden van het onderhoud aan derden werkt niet goed. 

- Sommige plekken te weinig gemaaid waardoor ook zicht op weg/stoep/fietspad beperkt wordt 

- Zeer goed onderhoud. Alleen jammer dat planten die dood gegaan zijn, niet worden vervangen 

- Zeer tevreden 
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- Er word regelmatig gemaaid en gesnoeid plus onkruid weggehaald 

- De groenstrook aan het water (vanaf de haven naar havenkom) heeft in het voorjaar een mooie 

uitstraling met de narcissenstroken. Dat maakt een kleurrijke  entree van Etten-Leur. Hoe triest 

is het aanzicht nu (begin zomer). Het gras wordt goed bijgehouden, maar kan zoveel mooier zijn 

als de narcisstroken nu wilde bloemen zouden hebben. Mooi, goed voor de biodiversiteit én de 

natuur. Inzaaien hoeft niet veel te kosten en je krijgt er veel voor terug. Dit past precies bij de 

duurzaamheid die Etten-Leur zo belangrijk vindt. Een kleine verandering met grote impact. 

- Waarom wordt alle groen incl bloemen weg gehaald. Laat het en der wat staan. Beter voor 

bloemen, bijen en vlinders. 

- Alles staat veel te hoog waardoor er gevaarlijke situaties op kruispunten ontstaan omdat je 

simpelweg niets ziet! En in de speeltuintjes staat het zo hoog dat je kind erin verdwijnt, lijkt me 

ook niet de bedoeling! 

- Grasmaaien wanneer het nodig is. Bij groeizaam weer meer maaien. 

- Er wordt amper gemaaid. Dit ziet er niet uit, maar levert ook brandgevaar op voor de bedrijven 

van het industrieterrein. Bij langdurige warmte en droge periode is het gras kurkdroog en staat 

het een meter hoog tegen de gebouwen. Eén brandende sigaret kan al brand veroorzaken. Ook 

het groen wat buiten het zicht staat wordt slecht bijgehouden. Er staat op een aantal plekken 

berenklauw en dit laat de gemeente gewoon woekeren, terwijl ze verplicht zijn dit weg te halen 

ivm de veiligheid. Onderbouwing om dit te laten staan is dat het op gemeentegrond staat en 

niemand daar mag komen (de zaden belanden gewoon in de tuinen dus het groeit inmiddels 

ook bij iedereen in de tuin) en dat ze het niet maaien ivm de biodiversiteit. Dat laatste is niet 

waar want berenklauw is een invasieve exoot en trekt de bodem leeg. De inheemse planten, die 

bijen en vlinders aantrekken, worden door de berenklauw helemaal verdreven. 

- Nvt 

- Het onderhoud is nu een eenheidsworst. Op het Marijkeplein zijn 3 gazons, die alle drie worden 

gemaaid. Een gemaaid gazon is belangrijk voor kinderen in de buurt om te kunnen spelen. Maar 

1 of 2 gazons zouden kunnen worden ingezaaid met wilde bloemen om vlinders, bijen enz. een 

leefgebied te geven. Het onderhoud zou kunnen gebeuren in overleg/met hulp van 

buurtbewoners.  

- De gazons langs de Julianastraat en langs de Oude Bredaseweg tussen Julianalaan-Europalaan 

en Schoonhout, worden eveneens periodiek kort geschoren. Daar spelen nooit kinderen. Ook 

die kunnen anders worden beheerd, in overleg met buurtbewoners. Dit is op veel meer plekken 

in Etten-Leur mogelijk. 

- m.b.t. vraag 10: Onderhoud is overal belangrijk. Het moet gaan over de manier waarop. 

- zorg voor meer biodiversiteit 

- Niet of laat maaien leidt soms tot slecht zicht! 

- Gras-aren zijn slecht voor honden ed. 

- Sommige plekken zoals rotondes worden prima bij gehouden. Heel fijn i.v.m. verkeersveiligheid.  

- Maar de plekken waar het groen zijn gang kan gaan, vind ik veel mooier. Dat geeft het gevoel 

van vrije natuur. 

- vooral in de oudere straten word weinig aan het groen gedaan  
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- ook inwoners attenderen om zelf voortuin en voetpaden brandgangen bij te houden  

- inwoners beter op de hoogte brengen wanneer de veegwagen komt als die al komt 

- Basis onderhoud is goed, al kunnen er wel wat oude(te) bijna dode bomen vervangen worden 

op de pleintjes Benrhardlaan/Wilhelminalaan 

- Het wisselt, soms staat overal onkruid en moet struiken bomen gesnoeid worden en staat het er 

lange tijd onverzorgd bij 

- We wonen aan de Concordialaan en hier wordt goed onderhoud gedaan aan het openbaar 

groen 

- In het verleden zag ik vaak dat er o.a. Beuken te ruw gesnoeid werden door een bedrijf uit 

oostbrabant. Ook zag ik taxussen op de markt heel veel te leiden hadden door parkeren, 

evenementen e.d. De rotondes daarentegen werden heel bijzonder aangeplant en onderhouden 

- Groen wordt te laat gesnoeid, ziet er slecht uit. Daar waar groen beschadigd, cq kapot is wordt 

het niet vervangen. 

- Soms moet je ervoor kiezen om juist niet te maaien {biodiversiteit} maar bijv. naast fietspaden 

wel {vaker} snoeien, nu hangen takken & bossen over een fietsdtrook. 

- Meer bloemen / biodiversiteit aub 

- Het groen rondom de bomen van de parkeerplaatsen aan de roosendaalseweg is bijna weg. Een 

deel van de struiken naast het fietspad en voetpad is ook aan vervanging toe. Het groen in de 

hofjes rondom de beiaard etc is drastisch verminderd na de nieuwe aanleg 

- Openbaar groen word slecht onderhouden 

- Het is goed dat er wat langer gewacht wordt met het maaien voor de insecten 

- Voldoende onderhoud, echter is het niet allemaal strak en ook daadwerkelijk groen 

- Af en toe ziet het er armoedig uit 

- Vriendelijke mannen! 

- F 

- Er wordt soms te snel gemaaid. 

- Het groen is heel saai. Graag meer bloemen en verschillende soorten struiken en bomen. 

- Het maaibeleid mag nog veel groener: minder strak aangeharkt, meer wilde bloemen, 

uitbundige beplanting, meer bomen. Bomen die gerooid zijn worden niet altijd teruggepland, 

zeer jammer. Mogen meer aaneengesloten stukjes natuur zijn waar wat meer diversiteit kan 

ontstaan, ook wat (kleine) dieren betreft. Zou graag meer wandelpaden hebben, ontdekt hoe 

prettig het is tijdens corona, nu moeten we de meeste paden delen met fietsers. 

- Er zou vaker moeten worden gemaaid. Op veel plekken is het zicht en de veiligheid door hoog 

gras of takken onderaan de bomen in her gedrang. 

- Bij ons hebben ze ipv gras zaadjes onkruidzaadjes gepland. Dat op zich is al een ramp maar als ze 

het maaien worden alle pluimen die bij de nieuw geplante boompjes staan vergeten. Ons mooi 

groen pleintje waar alle mooie bomen zijn gekapt is veranderd in een braak liggend stuk terrein. 

- Het onkruid staat ontzettend hoog waardoor niet alleen gevaarlijke situaties ontstaan omdat je 

bv fietsers/auto's niet ziet aankomen maar het ziet er ook heel onverzorgd uit. Alsof je een of 
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andere achterstands wijk binnen komt. Ontzettend zonde, zeker omdat de wijk zelf qua 

bestrating momenteel enorm opgeknapt wordt 

- Dit jaar minder onderhoud.  

- En maaien mag ook wat beter, aan de Mulders weg waterkant, voor de grasaarden (gevaar voor 

honden) 

- Er zouden van mij wat meer wilde bloemen perken mogen komen in het gras aan bijvoorbeeld 

de Vondellaan 

- Sommige stoepen zijn slecht begaanbaar door overhangend groen, ook van particulieren , bijv 

rode poort, daar is de stoep al smal en hangen er ook nog eens flinke struiken over de stoep van 

aanwonende , daar moet echt wat mee. 

- Het onkruid tussen de stoeptegels is op sommige plaatsen te erg voor woorden. 

- Er is voldoende groen in onze buurt, wat netjes wordt bijgehouden. Wel kan men meer doen 

voor de biodiversiteit voor bijen, vogels en vlinders. 

- Iets vaker maaien en de veegwagen erdoor zou fijn zijn 

- Meer maaien...En los gras opruimen 

- Het snoeien mag wel wat vaker. 

- Omgeving Van Bergenplein geen klachten over het onderhoud. Ik zie regelmatig medewerkers 

aan het werk 

- Fijn om te zien dat al het groen goed wordt bijgehouden. 

- Ik zou willen dat we ons als burger meer verantwoordelijk voelen voor groen in wijk en straat 

dan enkel overlaten aan groenvoorziening 

- Het onderhoud is goed, maar zou wel wat groener moeten door gebruik van elektrische 

apparatuur (meteen ook minder lawaai) en voertuigen. 

- Vaker grasmaaien. En aan de peppelgaarde het speeltuintje staat altijd veel onkruid in en tegels 

die ongelijk liggen. 

- Wijk wordt overwoekerd door onkruid zowel in brandgangen, trottoirs maar ook parken, 

looppaden ed 

- Voor mijn gevoel, werd het een aantal jaar geleden beter bijgehouden. Ik weet niet of het echt 

zo is. Het lijkt alsof het maar verwilderd nu. 

- Heb wel het idee dat het onderhoud een paar jaar geleden wat meer was maar datzelfde wel 

bezuiniging zijn 

- Ja bij de hellegats weg moet de asfalt op nieuw dat is het stukje van gemeente Etten-Leur 

- Het groen groeit erg snel; aan de overkant is al gesnoeid, bij ons nog niet. Ik begrijp dat deze 

week weer geborsteld wordt dus dat is prima. 

- Wel wat meer doen aan wildgroei onkruid 

- Pas geplant groen krijgt te weinig water! 

- Bomen worden gesnoeid al die jaren van bestaan van de wijk buiten rijroutes. 

- Er blijft te veel onkruid staan na het maaien, vooral rondom de bomen 
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Bijlage 4: andere antwoorden paragraaf 3.5 

- Natuurlijk waar dit mogelijk is. 

- Zorgen voor een gezonde flora die langdurig blijven leven. 

- Bij onderhoud gaat biodiversiteit boven netjes en strak. 

- Zie vorige vraag. 

- Vooral gericht op veiligheid van mens en dier, dus kruispunten overzichtelijk houden. Grasaren 

zijn niet gewenst voor dieren. Kunnen hele vervelende en kostbare gevolgen hebben. 

- Moet goed en netjes zijn. 

- Gewoon nieuw gras in zaaien. 

- Anders gaan bepaalde soorten overheersen/ uitzaaien. 

- Op tijd opruimen. 

- Allebei prima. 

- Moet strak en netjes zijn en mag niet gaan woekeren zoals nu de pluktuin en Vincentstuin (oude 

locatie) doen! 

- Het onderhoud aan het openbaar groen moet op een dusdanige manier geschieden dat het 

geen gevaar oplevert voor de omgeving. Qua uiterlijk is het prima dat het op sommige plekken 

kan groeien, maar zorg dan wel dat er iets groeit waar de vogels, bijen en vlinders wat aan 

hebben. 

- Het onderhoud moet gecontroleerd gebeuren. Geen overhangende takken op 

wegen/fietspaden/voetpaden 

- Maar denk aan bovenstaande, geen overlast van struiken & takken 

- Goed snoeibeleid zorgt ook voor een veiligere omgeving. 

- Er moet een juiste balans zijn van strak en netjes en natuurgetrouw. 

- De asfaltweg moet netjes nieuw zijn. 
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Bijlage 5: andere antwoorden paragraaf 3.15 

- Op plekken waar het gras minder gemaaid wordt is het uitlaten van de hond minder prettig, dit 

ivm teken etc. In het hogere gras maar ook het niet goed op kunnen ruimen van de ontlasting 

van mijn hond door het hoge gras. Het kan ook ‘snijden’ in zijn huid en irritatie opleveren in zijn 

neus en ogen. 

- Parkeerplaatsen met bomen ertussen .bladval in de herfst geen korven 

- Nee nooit. Wel van zwerfafval en 70-plussers die vinden dat alles strak en onkruidvrij moet zijn. 

- Nee 

- Door te weinig onkruidbestrijding (met name in de bestrating) groeien er zeer veel grasaren. 

Hierdoor kun je met je hond nauwelijks nog naar buiten, doordat deze vaak in vacht en/of poten 

terecht komen. Deze kunnen alleen door dierenarts worden verwijderd, wat leidt tot hoge 

kosten voor mij als inwoner. 

- We hebben in de herfst wel eens wat bladeren op de oprit, maar dat is niet zo’n probleem. 

- Geen last 

- Op sommige kruispunten is groen te hoog waardoor je geen goed zicht hebt. Oa vanuit Korte 

Brugstraat naar Plantijnlaan. Heg is te hoog 

- Ik heb last van hooikoorts, dat seizoen duurt tegenwoordig bijna het hele jaar. 

- Heel veel blad van hele hoge gemeentelijke loofbomen achter de achtertuin. Een valse laurier 

die giftige zwarte bessen in de tuin laat vallen en als hij niet door de gemeente gesnoeid wordt 

tegen de schutting drukt. 

- Ja het gras aan de kant van de weg bij de oude vuilnisbelt is te hoog en ook kun je slecht zien 

welk verkeer er aankomt door het hoge gras en de dichte begroeiing in de bocht aan de kant 

van de oude vuilnisbelt 

- Nee groen is belangrijk voor mens en natuur 

- Uitzicht in het verkeer. Het leidt soms tot gevaarlijke situaties 

- Hier lift t blad van vorig jaar nog, onkruid tiert welig, daar is geen onderhoud aan 

- Ja, overhangende takken bij voet-en fietspaden. Gras te hoog bij de speeltuintjes. Verder prima. 

- Nvt 

- Het laten staan van het gras in de waterbuffer rond het don bosco zorgt voor veel overlast van 

teken bij de kinderen die er spelen, levensgevaarlijk! 

- Laaghangende takken boven de paden op De Grote toer. Overhellende heggen, waardoor een of 

soms zelfs twee rijen breed stoeptegel niet meer goed toegankelijk zijn om op te wandelen. 

- Dagelijks door het niet maaien en onkruid weghalen. Dit ivm wandelen met de hond die ook nog 

eens allergieën voor bepaalde grassen heeft die nu overal blijven staan omdat het onkruid zeer 

slecht weggehaald wordt 

- Onkruid tot aan mijn enkels op het voetpad. 

- Het woekeren van onkruid in de oude Vincentstuin. Ik weet dat die nu voor Amarant is  maar 

moet dan eigenlijk wel eerst leeg gemaakt worden. Ik krijg nu frambozen tussen m’n stoeptegels 

en borders. 
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- Sloot en Gras wat erom heen ligt dat niet goed wordt bijgehouden. 

- Als t te dicht op de weg staat  zicht ontnemend 

- Bij uitrijden wijk op de Donkerstraat (vanuit Schipperstraat) is door beperkt maaien het zicht 

slecht op de straat, wat zeer onveilig is. Kruispunten met beperkt zicht dus goed maaien 

- Te brede groei die dan over parkeerplaatsen groeit. Slecht zicht bij kruispunten 

- Soms het gras achter wat helemaal niet gemaaid word 

- Vooral vervelend als takken van bomen of struiken over een voet- of fietspad hangen. Kan 

dagelijks zijn. 

- Na vegen van de wegen ligt alles op straat 

- Af en toe, als hoog gras of hoge heggen het zicht vlakbij kruisingen belemmeren 

- Ja te weinig bomen, veel te weinig schaduw 

- Ja. hagen op hoeken van straten te hoog. Speelgebied van kinderen moet toegankelijk blijven 

om te spelen 

- Zie eerdere vraag 

- Bij het uitvallen van de beukenhagen in de wijk ligt heel onze voortuin vol met het blad. 

- Bij de hondenuitlaatplekken is rondom het pad het gras weggebrand/vernietigd. Dit gaf een 

nare lucht en de hond werd er ook vies van en droeg deze lucht ook bij zich. 

- Bladeren en andere dingen die vd bomen komen 

- Als het beheer van de vijver in het park ook onder het groenbeheer valt; ja! Het water is vuil, 

stinkt in de zomer en heeft duidelijk een ander beleid nodig. 

- Nee hoor, dat is de natuur. 

- Niet van toepassing 

- Nvt 

- Bijmaaien rondom afvalbakken en op intensieve speellocaties. Dit gebeurt soms te weinig 

- De enige overlast die ik ervaar is dat een deel van de hondenbezitters kennelijk denkt dat je 

hondenpoep niet hoeft op te ruimen als dit in het groen is beland. 

- Vallend blad van de beukrnhaag wat juist net allemaal in mijn tuin blijft liggen 

- In de herfst als er bladeren op de stoep/fietspad liggen, bij nat weer kan dit glad worden en 

gevaarlijke situaties veroorzaken. 

- Nee, geen overlast. 

- Nvt 

- Enkel het aangezicht bij gebrek aan onderhoud. 

- Snippergroen: kleine plantnamen die niets toevoegen en alleen maar duur zijn in onderhoud.  

- Bomen in bloempotten; te weinig ondergrondse en bovengrondse groeiruimte met als gevolg 

dat ze niet volledig uitgroeien en vroegtijdig afsterven. 

- Als het zicht slecht wordt op fietspaden en wegen vind ik dit wel overlast, gevaarlijk 

- Nee geen last van 

- Het onkruid op en langs trottoirs, in de goot. Het is geen gezicht! Het oogt totaal niet netjes. 
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- Hele hoge bomen grenzend aan unitas terrein en straat hof de hoop. Hierdoor veel vallend blad 

op straat en in tuinen, vogelpoep en schaduw. 

- Ja speelveld vaker gemaaid worden jacob catslaan 

- Te hoge struiken buj kruispunten. Erg vaak en gevaarlijk. 

- Nee 

- Die eikenbomen in de straat. Punt een eikenprocessierups.  Punt 2 blad afval het hele jaar rond. 

Punt 3 de tegels die steeds gevaarlijker omhoog komen en Punt 4 wij kunnen elke week 

daardoor  onze auto auto wassen door de plak zooi. Kost ook klauwen geld en is niet 

milieuvriendelijk 

- Nee hoor ben voorstander van meer natuurlijk groen in plaats van hele strakke perken 

- Dagelijks, door maaibeleid ongedierte en slecht toegankelijk. Daarnaast ziet verkeer elkaar niet 

meer. 

- Bomen die niet gesnoeid worden en daarom de opbrengst van zonnepanelen beperken. 

- Te weinig bladkorven in het najaar. 

- Nooit last van groen, wel van hoe bewoners het soms gebruiken (als hondentoilet of plek om 

rotzooi te dumpen. 

- Nee hoor. 

- Ja, sloten die niet goed worden bijgehouden waardoor er water staat in de kruipruimte. Bomen 

die bomen op eigen grond verdringen 

- Bossen in fazant veel te hoog niet veilig maar vaak gemeld wordt niks mee gedaan 

- Nee geen last van het groen wat er is. Wel zou ik in het Zeemanhof graag een boom of 

meerdere bomen willen. Daar staan er nu geen en dat is met het warme weer van afgelopen 

week wel wenselijk aangezien er nu geen schaduw is. Het is belangrijk dat wanneer kinderen het 

warm hebben ze in de schaduw kunnen gaan zitten 

- Neen 

- Uiteraard ervaar je wel eens overlast van bomen, of zaden en proppen die daar vanaf komen, of 

blad afval, maar dat weegt niet op tegen de pluspunten van alle bomen. verkoeling, minder 

opwarming is veel belangrijker. het geeft een veel mooiere en kwalitatievere uitstraling en onze 

wijk. 

- Nee, geen overlast. Een gevallen tak ruim ik zelf wel op. 

- geen last 

- Nooit, groen=goed 

- vallende bladeren in de herfst. 

- IK heb geen overlkast van groen 

- Neen 

- Te hoog gras zorgt voor ongedierte waar de mens niet blij mee is 

- Plakken door luis in bomen. 

- Verminderd zicht op fietspaden. Ongedierten zoals ratten en teken door het hoge gras. 

Hondenpoep wordt niet meer opgeruimd door het hogegras. Verwaarloosd ziet het eruit 

- Nee 
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- Bij in en uitrit staat het wel eens te hoog waardoor het zicht onttrokken is. 

- Bij sommige kruispunten geen overzicht. Onkruid op stoep mag wel weg 

- Nooit! Jammer dat er in de wijk zoveel mooie bomen  (platanen) gekapt zijn. 

- Geen last 

- In het Koninginnebos is het wel eens bukken om onder laaghangende takken door te lopen. 

- Geen probleem mee,Geen overlast 

- Zie eerder 

- Geen 

- Daar waar het de verkeersveiligheid hindert bijvoorbeeld het belemmeren van het zicht bij 

bochten, afslagen en kruisingen, ook veiligheid op t fietspad, bij water en speelplaatsen en 

scholen is goed groenonderhoud belangrijk voor het overzicht en veiligheid. 

- geen last 

- Park de grient, afvalgroen blijf in de border. ik begrijp de reden, maar het betreft in de strook 

grenzend aan de woonhuizen ook veel prik materiaal. Poezen verstoppen zich graag in dat deel, 

en met prik blad is dat lastig. Sommige hoopjes liggen direct op het gras, en met de hitte zou dat 

miss brandgevaarlijk zijn? (ter hoogte van Beverdam 73) 

- Neen 

- een es verliest naast de blaadjes ook de zaadjes (propellers) en veel plak, dit is niet prettig als de 

de bomen dicht bij parkeerplaatsen staan beter zou zijn om deze bomen te vervangen door 

bomen die dit niet doen 

- Verstopte afvoerputten door balderen etc. 

- In herfst en winterperiode ervaren wij last van veel bladverlies van de bomen die aan de 

doorgaandeweg Beiaard staan. Misschien een idee om de bomen af en toe eens terug te 

snoeien? 

- Ja, door het laten groeien en laten liggen van al het onkruid, word er overlast tot ongedierte 

gecreëerd, en buiten dat, ziet het dat Etten Leur er steeds armoediger en pauper uit komt te 

zien. 

- Minder zicht op de weg, af en toe 

- Nee, we hebben meer last van de onverzadigbare bouwdrang van de gemeente nu met zelfs 

hoogbouwplannen waardoor al het groen verdwijnt en overlast toeneemt (jeugdcriminaliteit, 

drugs dealen, vandalisme, indringen van bewonerscomplexen)! Het 'beleid' van de gemeente is 

te gek voor woorden eigenlijk 

- Zie mijn eerdere antwoord 

- snelgroeiend overwoekerend onkruid in openbare stroken die de eigen tuin gaan overwoekeren   

- Te hoog wordend gras. En op een slechte manier gemaaid. 

- Zie mijn toelichting bij vraag 7. De Plantijnlaan is prachtig, maar die bomen geven echt heel veel 

overlast, het hele jaar door bijna. Alleen in de winter niet. 

- Veel blad verlies van de bomen op ons erf, tuin. 

- Weinig zicht, probleem met inparkeren en uitstappen door haag(krassen) 
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- Voor mijn huis staan oude berkenbomen. Die geven het hele jaar door rommel. Blaadjes, 

zaadjes, takjes en takken, berkenwantsen etc. Onder de bomen wordt de stoep groen en 

spekglad. Deze boomsoort is niet geschikt voor in een woonwijk. 

- Geen overlast 

- Openbaar groen is een noodzakelijk goed, onmisbaar net als bv een doorgaande weg of een 

supermarkt. Als iemand dat ervaart als overlast, weet hij de waarde ervan niet 

- Overzicht op kruisingen is soms slecht door hoge of brede bossages.  

- Grasaren bij de hond. Levensgevaarlijk kan dat zijn. 

- met verkeer is het soms lastig kijken door de begroeiing 

- N.v.t 

- Ja je erg je aan die heg geen gezicht 

- Bij ons in de straat staan beukenbomen, die laten 2maal per jaar het blad vallen, zo heb je je 

tuin weer op orde dan kun je weer beginnen met ruimen. 

- Onkruid en zwerfvuil in de hagen is gewoon niet want te zien, die adoptie van rotondes is een 

grote flop 

- Onkruid 

- Bladeren op wandelpaden 

- Overhangende struiken/onkruid/bomen bij wegen/fietspaden/voetpaden 

- Nvt 

- Eikenbomen op plekken waar ze naar mijn mening niet horen. Vlak naast parkeerplaatsen. In 

bepaalde periodes geven de bomen enorm veel plak af. En in de herfst vallen de enorm grote 

eikels uit de boom op de parkeerplaatsen en op de auto’s waardoor het bijna onmogelijk is daar 

te parkeren. De eikels beschadigen het dak van je auto en alle eikels die op de grond liggen 

veroorzaken een gladde weg 

- Soms na intensieve betreding manifestaties vervuiling over het algemeen is het onderhoud erg 

goed 

- Een voorbeeld is groen wat te ver over een fietspad valt 

- Bomen in de wijk worden te groot en zorgen voor een jaar lang vuil (blad, bloesem, zaden). 

Daarnaast staan in een aantal straten erg veel bomen. Het lijkt soms wel avond als je er 

doorheen rijdt 

- Bomen zijn geplaatst bij parkeervakken. Niet over nagedacht welke gevolgen dat heeft. Takken 

op auto's, hars, vogelpoep etc. Mensen parkeren daarom liever buiten parkeervakken. 

- Ontzettend veel luis van de bomen. Ook na regen. Vooral in de lente/zomer 

- Ja, de bossages voor en naast ons huis, worden zeer vaak netjes geschoffeld, maar aan 

onderhoud wordt er totaal niets gedaan. Toen vorig jaar iemand van Groen kwam, werd mij 

gezegd, de dode takken mag u er wel uithalen en water geven in deze warme zomer, geen 

probleem. Dat is niet aan mij, maar aan de Gemeente. 

- Struiken langs stoepen niet ver genoeg terug snoeien. Het wordt precies tot de stoep gesnoeid. 

Bij regen loop je tegen de natte takken aan. 

- Na het snoeien, onkruid verwijderen de troep dagen laten liggen.  
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- De grasmaaier die vaak een dag na de veewagen komt. 

- Zoals vermeld, rommelig nodigt uit tot achterlaten afval. 

- Er staan bij ons bomen in de straat die buiten het vallen van het blad. In het voorjaar heel veel 

bruine zaadstengels verliezen. Er staat bij ons zo n boom op 2 meter afstand van de voordeur, 

geeft niet alleen overlast aan mijn pollen allergie maar ook overlast met naar binnen lopen. 

- Op sommige plekken is er te hoog groen waardoor de verkeersveiligheid in gevaar komt. Dat is 

vaker bij fietspaden dan bij wegen voor auto’s. Ik vind dit zeer gevaarlijk. 

- ik heb er geen last van 

- Plakkerig laagje op auto/fiets als je die onder bepaalde bomen parkeert. Mijn partner heeft erg 

veel last van hooikoorts (berken en grassen). Buiten dat word ik persoonlijk altijd juist vrolijk van 

groen in de openbare ruimte, vooral met kleurrijke bloemen. 

- Als er op het fietspad zoveel grote bladeren liggen dat fietsers er door uitglijden en vallen is het 

niet fijn en bovendien onveilig 

- De stoep voor onze woning maken wij regelmatig zelf schoon met de buren, maar op sommige 

plekken is het erg slordig. Zo ook voor de huurders naast ons, onderhouden hun voortuin niet. 

Wat ervoor zorgt dat er planten deels in onze tuin hangen en het er slordig uit ziet. 

- Blad verlies van de bomen op de Spinaker geven zoveel overlast in onze straat Havenkwartier 

dat de bewoners zelf wekelijks blad ruimen. De veewagen komt hier NIET.  Antwoord van de 

gemeente hier staan geen bomen. 

- Door hoge gras en bloemen niet overal goed zicht 

- Te veel onkruid op straten en stoepen. Wordt erg slecht en te snel geborsteld 

- Soms te hoog zodat het niet altijd een veilig gevoel geeft als vrouw in het donker alleen 

- Hooikoorts. Er is en wordt nog steeds niet over nagedacht bij beplanten van gebieden. Er is 

zoveel keus! 

- Te weinig groen op schoolpleinen 

- Nee hoor, blaadjes horen bij de natuur. 

- Weinig onderhoud bij ons perkje voor en de stoep naast onze schutting (zoals eerder 

aangegeven) 

- Last van uitgebloeide bloesem in het voorjaar en last van de vele eikels die vallen in het najaar 

- De bomen in de wijk zijn te hoog , taken te laag .dus snoeien we zelf. 

- Auto s plakken van de rotzooi van de bomen en de bomen stinken 

- Nee 

- Overhangend groen op smalle fietspaden 

- Geen last, wel van hondenpoep 

- Van de grasaar 

- Niet 

- Ja,op straat word soms glad,dus gevaarlijk 

- Nee, geen hinder van. 

- Op sommige kruisingen kun je minder goed kijken door het hoge groen 

- Nee 
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- Geen 

- Wanneer groen het zicht op kruisingen of op plaatsen waar kinderen spelen belemmert 

- "Gras"veld voor mijn deur wat eigenlijk een honden uitlaatplaats is geworden. Dit hebben we bij 

de herindeling van de Wildbaan aangegeven, maar daar is niet naar geluisterd. 

- Plak vd bomen op auto en tuin 

- Te hoog gras en onkruid. Gaat door in eigen voortuinen 

- Warm in de straat door ontbreken van bomen. 

- Bloesem uitval bij de parkeerplaats , geeft vlekken op de autos 

- Nee nooit 

- De bomen in het park achter de klaroenring <HUISNUMMER>  grauwe polder zijn al jaren niet 

meer gesnoeid komen over onze woning 

- Nee, heb in die zin alleen ‘last’ van het eerder genoemde. 

- Nee 

- Blij met al het openbaar groen. Geen overlast alleen maar fijn dat het er is. Houden zo. 

- Als er teveel blad ligt. Of als er slechten slordig gemaaid wordt 

- Onkruid tussen de gemeentelijke beplanting groeit via de open afscheiding (gazen hekwerk) ook 

in onze tuin 

- Op sommige doorgaande wegen beperkt dit het zicht. Vooropgesteld dat je zelf vooral op moet 

letten kan het echter ook voor gevaarlijke verkeerssituaties zorgen 

- Ik doe het gewoon zelf voor en achter mijn huis....als het gedaan wordt is het veel te slecht 

gedaan 

- Nvt 

- Geen 

- Nee. Ik heb er last van dat er te weinig groen is. Geen schaduw en koelte, geen biodiversiteit. 

- Bestaande bomen worden in de wijk steeds hoger/groter, met angst voor omvallen 

- Neen 

- Nee 

- Braamstruiken in de groenstroken, eikels en gevallen blad op het gras 

- Hoe meer groen, hoe beter. 

- Mensen hebben geen keus meer en we kunnen wel een vragenlijst opstellen maar we hebben 

geen keus meer als mens zijnde er moet duidelijk verandering komen willen we op aarde willen 

blijven leven 

- Brandnetels 

- Door slecht onderhoud en verkeerd aanleg van retentievoorziening ervaren wij al 7 jaar 

overlast, maar gemeente doet hier nagenoeg niets mee.  

- Door groenvoorziening rondom het spoor verwijderd te hebben nu overlast van de weg.  

- Verkeerde beplanting terug gepland na aanleg gasleiding  

- Niet volgens bestemmingsplan groen aangelegd 

- Geen overlast, ik heb er alleen maar plezier van! 
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- Onkruid eerder opruimen 

- Nee hoor 

- Hoge en niet gesnoeide struiken op kruisingen (bijvoorbeeld hoek Rijsdijk/boegspriet) 

belemmeren het zicht waardoor er gevaarlijke situaties ontstaan. 

- Dakpan-vermossing door schaduw van bomen, waardoor regenwater binnenkomt, 

- Goot aan voorzijde altijd vol met blad en zaadjes van berkenbomen. Maak ik het niet mínstens 

4x per jaar schoon, loop de goot over bij regen. 

- Elk jaar zijn er meer jonge spruiten, van een hazelnootboom naast pad achter. Zij krijgen de kans 

tot echte bomen uit te groeien, omdat Groenvoorziening ze er niet uittrekt. Afzagen zorgt nl. 

voor nóg meer takken en verbreding van de groei. 

- Een prachtige, speciaal door Gemeente geplante bloeiende mispel komt door zoveel 

hazelnootbomen in de verdrukking. 

- Zoveel bossages zorgen voor donkere en onveilige paadjes, wat juist voorkomen moest worden 

(Gemeentebeleid voor meer licht en veiligheid op de paadjes) 

- Onoverzichtelijke oversteekplaatsen (auto èn fiets) door niet laag genoeg snoeien van 

gemeentegroen en -gras op de hoeken ernaast. 

- Na storm laaghangende takken boven fietspaden. 

- Gras verstopt afvoeren omdat na het maaien niet geveegd wordt. 

- De stoep wordt smaller doordat takken te lang zijn 

- Zie vorige vragen, bladeren verstikken de laag waarop ze liggen. 

- Grasmaaiden laten liggen verrijkt de bodem en zorgt voor een robuustere grasmat en minder 

kans op brandgevaar. 

- Wij wonen in een straat vol met berkenbomen waardoor wij in de zomer veel last hebben van 

zaden . 

- Bomen voor huizen worden te weinig gesnoeid. Struiken langs stoepen te weinig gesnoeid. 

Hierdoor veel overlast voor invaliden etc. 

- De gemeente bomen naast ons huis geven veel blad/eikels/duivenpoep overlast 

- Veel o ngemaaid gras, is niet netjes 

- Op de parkeerplekken/parkeerpleintjes in onze straat (roerdomp) staan de bomen verkeerd en 

in de weg. De parkeervakken zijn te smal waardoor er minder auto’s kunnen staan als dat er 

eigenlijk vakken zijn. De boom met de hele bak eromheen staat op de lijn tussen de vakken 

maar daardoor kun je dus niet meer in het vak parkeren 

- Ja de bomen bij de parkeerplaatsen mogen van mij gerooid worden. Ze veroorzaken flinke 

overlast voor geparkeerde auto's. Vogels die auto onder poepen, luis op de auto en dan ook 

mag  je de auto niet voor je deur wassen. Belachelijk dit 

- Elke dag, de hars valt op mijn auto 

- De bomen in onze straat bezetten een paar parkeerplaatsen. Dat is erg onhandig. Zeker 

aangezien er nog genoeg ruimte is om ze ernaast te zetten. Ook de hagen in de wijk zijn te hoog 

(bij de bochten) waardoor je als automobilist andere auto’s en fietsers niet goed kan zien 

aankomen. 
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- Nee 

- Door de hoge bomen in mijn straat zitten daar ieder jaar vanaf april kraaien. Die schijten alle 

auto's onder die op de parkeerplekken onder de bomen staan. Dat tast de lak enorm aan. Hou 

met het inrichten van parkeerplekken rekening met het soort bomen dat je er direct naast plant. 

Misschien bomen net wat verder van de parkeerplaats zetten zodat hun takken niet boven de 

auto's hangen. 

- Nee 

- Nee 

- Onkruid op de stoepen. 

- Onoverzichtelijke verkeerssituatie door openbaar groen. Gemiddeld 1 a 2 keer per jaar. 

- Bomen waarin vaak duiven zitten naast parkeerplekken. We parkeren daar niet, omdat je auto 

ondergepoept wordt. 

- Boom op pleintje voor  t huis die te hoog wordt. Vlgs  mij zijn er ook bomen die laag blijven. Ik 

woon niet in t bos maar in n woonwijk. T wordt te hoog en daardoor niet meer handelbaar. 

Wordt  nooit stuk van hoogte afgehaald. 

- Nee 

- Nee eerder last van teveel tegels/stenen 

- De plak van de eikenbomen, alles plakt, auto, kliko, straat enz. :( 

- Nee 

- Geen overlast 

- Ja ik heb continu overlast van bladeren in mijn tuin en heel veel last van hars op mijn auto en 

zelfs op mijn ramen en voor deur de hand greep kleeft zelfs , ik heb al meerdere keren mijn 

ruitenwissers moeten vervangen doordat ze kapot gaan omdat ze vast zitten door de hars , zelfs 

een keer nieuwe 

- Nee, groen is belangrijk; een mate van overlast is ondergeschikt 

- Neen 

- Ja. Er komt ontzettend veel plak en zooi van de bomen op de auto’s, eigenlijk van Maart tm 

Oktober. Lak wordt er niet beter van 

- Luizen in bomen auto s op parkeerplaatsen vervuild hierdoor. Geregeld last hiervan. 

- Met hoge wagen onder bomen met te lage takken door moeten rijden (soms), tak van boom 

aan straat afgebroken en op ons terrein gevallen (afgelopen voorjaar), te hoog (droog) gras wat 

al eens in brand is gegaan (enkele weken geleden), berenklauw langs fietspad en in de tuin door 

nalaten onderhoud ( hele zomer, ieder jaar) 

- nee 

- Nee 

- Nee 

- Slecht zicht op hoeken vd straat door hoge / laat gesnoeide heggen ed. Vooral  begin zomer 

- Bomen bij parkeerplaatsen tussen appartementen Kruisberg en Concordialaan geven veel 

overlast voor auto's. Veel beschadiging van lak door vogelpoep en plakzooi (heb even geen 
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ander woord, want ik weet niet wat het is). Misschien parkeerplaatsen maar weg halen en er 

een zitje van maken ofzo? 

- Het enige waar ik last van heb is van de hondenpoep die veel eigenaren laten liggen! 

- Overlast is een groot woord maar ik stoor me aan onverzorgde voetpaden en bomen die niet 

netjes gesnoeid zijn. 

- Door de grote bomen naast ons huis hebben wij problemen met de opkomende wortels en het 

feit dat de boom een groot deel van de zon op ons dak tegenhoudt waardoor zonnepanelen 

minder effectief zijn. 

- Ik erger me als bewoners hun tuin niet goed onderhouden ! 

- Geen overlast soms opmerkingen dat het wat anders kan zie bovenstaand antwoord 

- Ja - soms langst fiets- & voetpaden 

- Nee, alleen last van te weinig schaduw op straat: hitte stress huidkanker 

- Ik heb geen overlast van groen. Wel van te weinig groen. 

- Geen overlast 

- Nee eigenlijk niet, naast het onderhoud van onkruid tussen de straatstenen, stoeptegels en op 

parkeerplaatsen 

- Te hoge begroeiing zodat de wegen onoverzichtelijk worden 

- Geen 

- G 

- Nee 

- Nooit overlast van teveel groen 

- Geen 

- Slecht zicht op de wegen zoals kruisingen en fietspaden of uit ritten 

- Nooit 

- Zoals aangegeven ontstaan er gevaarlijke situaties in het verkeer door het hoog laten groeien 

van het onkruid 

- Nee, groen en bladeren geven mij geen overlast. Alleen de grasaarden voor de honden, waar 

dat weggemaaid kan worden zou ik graag zien 

- Te laat snoeien van bossages zodat de kruising met lage neerstraat gevaarlijk is voor fietsers 

- Weinig 

- Geen last, maar het is geen visitekaartje voor onze gemeente. 

- Nee 

- Veel pollen in de wijk door veel te hoog gras 

- Bij de Oude Leemput groeien te veel Berenklauwen 

- Nee 

- Geen last 

- Nee, enkel last van kerstbomen na oud en nieuw 

- Ik heb overlast van buren die alleen maar bestrating en kunstgras hebben. 

- Ja, van een boom op gemeentegrond die over mijn grond hangt. 
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- Bomen worden niet naar omgekeken hoe groot ze worden. De wortels blijven dan ook groeien 

waardoor deze weer tegels ophoog gaan duwen. En de rioleringen kapot maken 

- Slecht zicht waardoor gevaarlijke situaties kunnen ontstaan, takken van bomen hangen 

dusdanig laag dat ze in je gezicht komen, allergieën, brandnetels die zo dicht langs de kant staan 

dat ze je raken en ga zo maar door 

- Overhangend groen van particulieren 

- Geen overlast 

- Helemaal niet 

- We ervaren al jarenlang last van de bomen die bij ons in de Nachtegaal staan. Ze scheiden in  

deze tijd van het jaar hars af die je bijna niet van je auto kunt wassen. 

- Snelgroeiend onkruid op de stoepen. Hoge bermbegroeing bij oversteek Kouwelaarsbrand-

Rijsdijk zodat uitzicht moeilijk is. Voorjaar/zomer 

- Onkŕuid 

- Nee 

- Ja door te weinig onderhoud overheerst het onkruid 

- Mensen die last hebben van openbaar groen moeten in een flat gaan wonen 
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Bijlage 6: andere antwoorden paragraaf 3.16 

- Wij organiseren natuuractiviteiten maar daarvoor moeten wij ver Ettenleur voor uit. Jammer! 

- Genieten! 

- Hoezo maar drie opties? Vreemd, zou ik aanpassen. 

- Fijn uitzicht vanuit ons huis. 

- Om te genieten en natuur te beleven. 

- Natuurbeleving. 

- Uitzicht woning. 
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Bijlage 7: open antwoorden paragraaf 3.20 

- Bijv subsidie voor minder tegels / straatwerk (is niet specifiek voor mezelf bedoeld maar meer 

voor al die tuinen die nauwelijks nog groen hebben) 

- Samenwerking met tuincentra voor kortingen 

- Niet nodig, heb ruinman 

- Regenton project zoals andere gemeentes hebben/hadden 

- Meer promotie over het belang van een groene tuin, tegelwippen, etc subsidies voor 

verduurzaming en wateropvang, groen dak, etc. 

- Subsidies en adviezen zodat de inrichting mogelijk wordt. 

- Kortingsacties 

- Iemand aanstellen die meedenkt  

- Stimuleren omdat sommige tuinen er niet uit zien: volop onkruid of helemaal betegeld  

- Tegels eruit, afvoeren. Zelf geen mogelijkheid hiertoe 

- Mooier groen in de wijk. En meer is altijd fijn. Wilde bloemen en bloemen in het centrum. 

Vroeger was er veel meer groen in Etten-Leur. 

- De gemeente moet de groenvoorziening in eigen hand houden. En niet uitbesteden. Dan wordt 

de groenvoorziening weer het visitekaartje van Etten-Leur,  zoals vroeger. 

- Alle garages met platte daken in nieuwbouwwijk De Streek voorzien van sedum. Tel ze maar 

eens. Ik ben ervan overtuigd dat hierdoor de temperatuur in de wijk zal dalen. 

- De Oude Vincents/pluktuin niet laten verloederen. Is ook geen mooi aanzicht meer als je door 

de Lambertusstraat/Anna van Berchemlaan loopt. Wordt nu echt n braakliggend terrein. 

- Door iets te doen aan dat verkeer in de Tolhuislaan  en Rochussenlaan  is dertig km zone en 

word regelmatig als racebaan gebruikt een gedeelte Tolhuislaan is goed en rustig eerste 

gedeelte is een grote catastrofe klaag hier al jaren over ! Paar maanden terug nog iemand van 

gemeente weze kijken en gaf toe dat het niet deugt EN DAN HOUT T OP !! 

- Hebben we al met wijk manager overlegd  gaat er komen  maar nog geduld hebben 

- Door op correcte wijze het onderhoud in openbare delen uit te voeren. 

- Door meer groen aan te planten en verkeer zoveel mogelijk elektrisch te maken 

- Advies geven en gratis natuur cursussen verzorgen voor burgers en personeel 

- Het opvangen van regenwater door subsidie op regentonnen te verstrekken. dan kan je de 

gemeente bomen en hagen ook van water voorzien in je directe omgeving 

- Geen behoefte aan 

- Ik vind het tegelwippen een mooi initiatief. Onlangs heb ik twee regentonnen geplaatst. 

Hiermee draag ik bij aan het oplossen van twee brede problemen: Opvangen van water tijdens 

(extreme) neerslag en minder waterverbruik in periode van droogte. De regentonnen zijn erg 

kostbaar. Wellicht is hier iets mee te doen om mensen overstag te krijgen? 

- Nvt 

- Menskracht/ fysieke hulp geven, ik heb zelf een fysieke beperking 



70 
 
 
 
 
 
 

 

- Tegeltaxi: helpen om verharding af te voeren. Stimuleren tuinplantenkringloop: helpen om 

beplanting in de tuin te realiseren. 

- Luisteren naar de uitkomsten van deze enquette 

- / 

- Meer informatie over groen geven. 

- Meer groen en beter onderhouden. 

- Door deelname in een lokaal platform, bijvoorbeeld Etten-Leur zoemt…. 

- Door meer te maaien bij speelveldjes jacob catslaan en toernooiveld 

- Zorgen dat er op de juiste plaatsen gemaaid is en dat er op kruispunt genoeg zicht is voor 

iedereen. 

- Een project om regentonnen te promoten door deze gratis of met korting te verstrekken. 

- Beter luisteren naar de inwoners.  En niet jullie eigen wil doordrukken 

- Plant biodiversiteit in waarmee controle behoud blijft. 

- Toezicht houden op en strengere afspraken maken met uitvoerende partijen bij wegonderhoud 

e.d. Zij beschadigen bij werkzaamheden bomen/boomwortels waardoor deze afsterven en 

vervolgens gekapt moeten worden. 

- Workshops over hoe biodiversiteit kan bevorderen in eigen tuin. Subsidie voor groen dak voor 

wie die steun nodig heeft 

- Bomen onderhoud / overleg bv 

- Der eigen groen bij houde 

- Onze tuin kan niet groener. We hebben naast de laagblijvende beplanting 1 appelboom, 1 

perenboom, 1 kersenboom, 3 druiven, 2 rode bessen, 1 blauwe bes, 2 magnolia's, 2 

vlinderstruiken, 1 krulhazelaar, 1 kleine olijf, op verschillende plekken frambozen en een aantal 

kruiden in de achtertuin. In de voortuin hebben we 2 pruimen en een appelboompje naast de 

verplichte haag 

- Tips & tricks 

- Subsidie van groene daken, of het vergroenen van daken, promotie en stimuleringsregeling voor 

hemelwater afkoppeling enz. 

- Door niet te schoffelen in het strookje gemeentelijk groen naast mijn oprit, waar wij wilde 

bloemetjes hebben staan. 

- ze doen der best 

- Helpen het regenwater af te koppelen van het riool door goedkope regentonnen beschikbaar te 

stellen en te promoten. 

- Beter onderhoud openbaar groen 

- Bij mij op de kraanvogel staan bomen met een perkje erom heen. dat perkje zou ik graag willen 

bij houden als het groen wat er al 35 jaar in staat verwijderd wordt. Ik kan het niet verwijderen 

omdat het geheel beworteld is. Met andere woorden er is geen zand alleen maar wortels. Ik wil 

het ook zelf betalen. 

- In de herfst vaker de bladeren van de weg halen en de fietspaden. Vooral veel last voor de 

schoolgaande jeugd en ouderen op de fiets. 
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- Meer gelijkheid qua maai beleid in de straat. Niet een deel wel en andere deel niet. 

- Zwerfvuil oprapen 

- Stuk plantsoen vd gemeente gaan adopteren 

- Katten aanlijn plicht 

- Subsidies 

- Nog minder maaien in de maand mei en stukjes groen terug geven aan de natuur. 

- Subsidie om de tuin te vergroenen of voor andere verduurzamingsmaatregelen zoals een 

regenton of vervangen van straatwerkers tbv planten. 

- n.v.t. 

- Door ook huurder toe te laten aan het groene daken project 

- jleine bijdrage van se gemeente voor meer groen ook op ee balkons van appartementen 

- Buurtbewoners met tegeltuin voor en achter, stimuleren om te vergroenen, stap voor stap. 

- Buurtbewoners ertoe bewegen geen auto's te parkeren in de doodlopende straat die toegang  

geeft tot het park. Dat blokkeert bovendien de hulpdiensten. 

- Wij zijn toch de gemeente! Fijn en respectvol met elkaar omgaan. 

- Helaas maar een relatief kleine tuin die al vol staat. Vergroenen betekent het inleveren van 

gebruiksfuncties. Een groen dak willen we wel graag overwegen. 

- Voorbeelden geven en voordelen aangeven bijvoorbeeld voor kinderen. En de combinatie van 

mini-moestuinen heeft veel voordelen. Misschien ludieke met beschikbaar stellen 

aardbeienplanten o.i.d. met scholen? 

- Bewoners te adviseren hun tuinen groener te maken. Tegels eruit! 

- Voor nu niet. 

- Door ze te laten luisteren naar meningen van omwonenden. Zodat de klachten niet binnen 

blijven stromen. 

- Gemeentebelasting reizen de pan uit, dus misschien dat ze meer tijd over hebben voor de 

andere belangrijke dingen. Zoals afval, overlast. 

- Door beleid te voeren wat gericht is op het behoud van het dorpse karakter en woongenot van 

burgers en ten dienste staan. De saamhorigheid verdwijnt volledig. Burgers betalen belachelijk 

veel gemeentebelasting en krijgen daar niks voor terug, parkeren voor bezoekers is 900% 

gestegen dit jaar, je kan überhaupt in het centrum nergens je auto kwijt, niet normaal druk op 

rotondes en de weg in Etten-Leur. Daar waar je wel je auto kwijt kan mag je niet staan als 

bewoner! want dat is geen parkeergebied (Roosendaalse weg). De afvalverwerking is 

dramatisch, het hele centrum heeft een klein bakje waar alles in moet (inclusief de horeca die 

daar dumpt), continue vol is, zakken vast zitten e.d. Het gras in de plantsoenen staat tot 

borsthoogte. Overal moet gebouwd worden, bij het station, de oude nobelaer, bovenop het 

winkelcentrum (nog meer mensen per m2 en minder groen - lose lose situatie voor inwoners). 

Meer jeugdcriminaliteit in het centrum en dankzij de nieuwe nachtwinkel nu ook drugs dealen 

voor de deur). Het ooit zo mooie aangezicht van Etten-leur wordt volledig te grabbel gegooid en 

verkwanseld. Wel hebben we gelukkig inmiddels een pride vlag 

- Meer promotie voor tuinvergroening, zoals het NK Tegelwippen. 
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- Planten en struiken kosten veel geld, en dat heb ik niet. 

- door tijdig signalen te geven dat ergens onderhoud gewenst is (verkeersgevaarlijke situaties 

door hoog gras of hoge tuinen) en door bereidheid om een openbare groenstrook mee te 

onderhouden, maar dan wel extra container gratis beschikbaar geven of hoop vuil op komen 

halen omdat mijn eigen container dan te klein is of ik zelfstandig naar de stort moet gaan rijden 

als "dank" voor mijn hulp   

- Niet...  

- Er zitten te veel <BELEDIGING> ambtenaren die geen begrip, liefde hebben voor of verstand 

hebben van groen en dieren op alle afdelingen. Niets werkt met elkaar samen. 

- Iets vaker maaien op bepaalde plekken en ik zou graag minder (eiken) langs de Plantijnlaan 

willen. 

- Zorgen voor fatsoenlijk onderhoud 

- Door een betere logistieke aanpak . Niet eerst het veegmachine en dan de kanten maaiers 

- Subsidie groene daken (dat is er al) 

- Door de berkenbomen weg te halen 

- N.v.t. 

- Financiele bijdrage doen bij bijv plaatsen bomen, planten, sedum daken. Kortingsactie of andere 

actie met Life en Garden sluiten? 

- Veel vaker onkruid wieden en zwerfvuil opruimen in onze wijk en het buitengebied. 

- Nvt 

- Financiering. Financieel hebben we de middelen niet. Wel alle materialen om de tuin te 

onderhouden 

- Bomen in straten beter onderhouden 

- De gemeente helpt om de belastingen ook in te zetten voor de leefbaarheid, aankleding, 

onderhoud van het groen. Er mag best wat meer aandacht zijn ipv een maaimachine die de helft 

overslaat. Laten we vooral niet doorslaan in bio diversiteiten en klimaat argumenten. 

- De gemeente moet eerst eens zelf kijken naar openbaar vergroenen. Bij renovatie van de 

straten zijn heel veel struiken en planten weggehaald en er komt alleen gras terug!!! Weg 

ruimte voor klein gedierte zoals egels. Paukeslag is er op achteruit gegaan. Speelsheid is weg. 

Stoepen,hofjes zijn alleen nog rechte lijnen! 

- Wij zijn 68, ben een aantal keer geopereerd aan mijn rug, wij hebben gekozen voor achtertuin 1 

border en de voortuin 4 bloembakken in de bodem. Ik moet het zelf kunnen onderhouden 

- Samenwerken met ALWEL om voortuinen groen en onderhouden te krijgen. 

- Door meer regelmatig onderhoud te doen en dan goed. 

- In het voorjaar meer vegen. Om overlast boompollen te verwijderen 

- Het periodiek onderhoud ook periodiek uit te voeren. Bepaalde stukken worden pas 

onderhouden als je al burger gaat reageren. 

- Helpen met snoeien 
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- Fietspaden goed begaanbaar houden (bv fietspad Grauwe Polder), bomen snoeien om ruime te 

houden op fietspad. Beukenhagen tussen weg en fietspaden beter bijhouden. Eerste helft van 

de bermen gewoon netjes en tijdig te maaien, andere helft is goed voor de bio diversiteit. 

- Beter onderhoud van alles met meer prodessionaliteit 

- In onze straat kan er geen extra parkeerplaats worden gerealiseerd omdat het groen niet weg 

mag. Maar de straat raakt te vol met geparkeerde auto's. Er komen steeds vaker 

onoverzichtelijke situaties voor. Hopelijk gaat dit niet over in onveilige situaties 

- Doen ze al. Acties zoals tegel wippen, stenen inleveren tuincentrum tegen planten. Op de 

website staan allemaal duurzame ideeen. Zoals sedum goedkoper aanbieden, glas voor ramen 

vervangen etc. Dit zijn echt goede initiatieven! Hopelijk komen er nog meer. 

- Niet al de bomen kappen. In de Dassenburcht zijn alle bomen weg, 

- Nvt 

- De actie plantjes voor stoeptegel(s) is prima! 

- Ook zou er misschien wat (bloemen) gezaaid/bollen geplant kunnen worden. Krokussen in het 

gras is leuk om te zien! 

- De brandgangen bij houden , onkruid weg halen 

- Door te luisteren naar wensen maar vooral te handelen, dat laatste hebben we niet mogen 

ervaren 

- Ik heb een hekel aan mijn tuin doen, dus een tuinman zou fijn zijn 

- Tips geven over soort planten die aan biodiversiteit bijdragen. Acties zoals tegel eruit vind ik ook 

heel goed. 

- Doe maar een voorstel! 

- Nvt 

- Subsidies voor regenton en voor sedum daken 

- Maatregelen voor klimaat adaptatie bevorderen. Niet afhankelijk maken van dure consultants of 

verstrekking middelen met verplichting via bedrijven. 

- Ter beschikking stellen stappen plan voor: Water opvang, infiltratie e.d., Inrichting 

mogelijkheden, Storten straatstenen gratis maken,Voorbeeld projecten i.p.v. standaard 

verwijzing naar alemene websites. 

- Meer op maat werken, per straat niet per buurt 

- Dat weet ik niet 

- Door de bomen te snoeien 

- Aandringen op het vergroenen van versteende achter en voortuinen. Groen ipv stenen. 

- Nvt 

- Ik vind de actie van de tegelwippen en dan kosteloos planten ophalen bij tuincentrum echt heel 

tof dit motiveert wel! Dergelijke acties kan genoeg zijn om een zetje te geven 

- Faciliteren financieren 

- Regenton… 

- De versteende gebieden in het centrum groener maken! 
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- Niet specifiek mij, maar voor iedereen door in een verordening op te nemen dat volledig 

verharde tuinen (zowel voor als achter) niet mogen. Bij mensen waar dit wel is actief langsgaan 

met een groen/verduurzamingsplan en gratis of tegen een gereduceerd tarief inheemse planten 

aanbieden. 

- Advies geven. 

- Betere scholing en aansturing personeel groenvoorziening 

- Waar ik me erg aan stoor zijn de vele hagen bij voortuinen die soms een halve tot een hele 

meter over het trottoir uitsteken en de normale doorgang belemmeren. Daar moeten nodig 

maatregelen worden getroffen. 

- Door meer bomen en groen te planten, water vast te houden, en wilde bloemen langs 

plantsoenen te laten groeien. Erg dom dat de gemeente hier nog niet aan begonnen is en dit 

ook weer over laat aan de burgers......We hebben geen tijd te verliezen 

- Mensen in de wijk aanhoren, terugkoppeling geven en dankdienst wat je beloofd. 

- Door de focus te verleggen en milieubewust en klimaat veranderend te werk te gaan. Op zeer 

korte termijn graag. 

- N.v.t. 

- Door de inwoners te vragen bv bij hun huis wat zaaigoed te gebruiken. Stokrozen is ook heel erg 

leuk. Was paar dagen geleden on Deventer en Zutphen, Het was daar zo gezellig , bij veel huizen 

stonden daar stokrozen. Veel mensen bleven staan om hier van foto’s te maken wij ook !!!!!!! 

- Elk huis 2 gratis watertonnen 

- Elke straat een waterbassin om uit te tappen bij droogte (bij straatwerk meteen aan te leggen) 

- Direct na maaien, stoep vegen 

- De bomen bij de parkeerplaatsen weghalen en op andere plaatsen dit planten. Is al tiental jaren 

een doorn in het oog van alle bewoners! En het groen beter onderhouden 

- Door de struiken hier voor op straat terug te planten en verder goed bij te houden 

- Openbaar groen diverser maar ook zorgen dat bewoners licht in huis houden en veilig gebruik 

kunnen maken vd openbare weg 

- Bomen snoeien 

- Niet, de gemeente moet eens zorgen dat het groen beter onderhouden word, vooral op de 

honden velden, we betalen niet voor niets hondenbelasting. 

- Andere bomen planten waar geen hars en troep uit komt 

- Is niet nodig. 

- Weet ik niet , de bal ligt bij de gemeente om een duidelijke keuze te maken voor een meer  

natuurlijk beheer en inrichting van het groen,. 

- Tuinieren doe ik graag. Dus heb geen hulp nodig van de gemeente. 

- Planten bewchikbaar stellen 

- Na te denken over groene/ecologische verbindingszones. Educatie/informatie voor 

bewoners/scholen. 

- Eikenbomen vervangen/verplaatsen naar buitengebied. 
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- Tips door iemand langs te sturen. en bijvoorbeeld materiaal (hark, bezem, snoeischaar etc) 

verstrekken, gratis of tegen korting. 

- Nvt 

- Ik prober het zelf ! 

- Haal die eikenbomen weg uit onze straat Concordialaan en plaats andere bomen dan hebben 

we geen last meer van hars de bladeren nemen we voor lief 

- Ik vind het prima om een mogelijke bijdrage te leveren aan de tip die ik eerder heb gegeven in 

deze vragenlijst 

- Bij ons aan het jaagpad is genoeg ruimte voor extra bomen, planten perkjes, bloemen perkjes. 

Pluktuin is leuk. Als t maar helpt voor dier en natuur. 

- Zorgen dat er bomen komen te staan die niet alle auto’s om zeep helpen 

- X 

- Frequenter maaien en dan ook de hele stukken maaien. Nu is het soms zo dat de meter vanaf de 

weg gemaaid wordt en het deel tegen de heg/gebouw aan. Daartussen blijft soms een strook 

van 10 cm staan. Echt voor schandaal. En soms is een heel park onbegaanbaar. Berenklauw 

efficiënt behandelen, dus afgraven en met wortel en al eruit. Daarna nieuw zand erin. Met een 

bijenmix of vogelmix of zoiets. 

- Nvt 

- In het leven roepen van een vrijwilligersgroep, die mensen helpt bij tuinonderhoud. 

- zorg voor meer natuur en natuureducatie 

- Goede afvoer van veel groenafval aanbieden. Nu is vaak de klomp te klein als we gaan snoeien 

of de tuin aanpakken: een big-bag of andere manieren waarop we mee groen kunnen 

aanleveren zou hee prettig zijn. 

- Door met meerdere mensen te zoeken naar plaatsen waar meer vergroening wenselijk is. 

- Ben zeer tevreden over de groenvooziening innetten leur. Als nieuw voorbeeld ben ik blij met 

de groenvoorziening rond de nieuwe nobelaer.compliment 

- Beschikbaar stellen van bijv. Biologische planten & struiken en Bio- compost 

- Meer bomen 

- Toegankelijke subsidieregeling, tegeltaxi (zie voorbeeld Tilburg), hulp bij aanleg of indeling, 

regenton, parkeren in voortuin verbieden. 

- Als de subsidie voor het tegel wippen verhoogd kan worden gaan misschien meer mensen het 

doen omdat het hun dan zelf niet zoveel geld kost.  

- En misschien kan de gemeente in samenwerking met de woningbouw zorgen dat ook de 

(voor)tuinen van huurhuizen groener worden want daar is echt winst te behalen. Alleen is er 

dan weer een risico dat die tuinen niet onderhouden worden. Ik vind het een lastig punt. 

- Nvt 

- Niet nodig 

- Y 

- Methode om regenwater vast te houden 

- Meer bomen 
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- helpen stenen terug te nemen bij ontsteken, verspreiden van geschikte zaden en bollen voor 

diversiteit- commerciele pakketten gaven niet het gewenste effect (expertise van de 

groendienst). het helpen planten van grotere bomen. 

- Vaker maaien en snoeien. 

- Nvt 

- Tja mijn mening is meer groen,dieren en minder mensen Maar dat zal niet gaan lukken ;-) 

- Geen concreet idee 

- Subsidie 

- Meer struiken en bomen in het Schoenmakerspark. Het park is vooral gras. 

- Meedenk coach, advies 

- Door mee te denken. Ik heb ideeën. Meer uitstralen dat ze wil vergroenen zonder te betuttelen 

- Subsidie 

- Tips en financiële steun, bijvoorbeeld door kortingsregeling. 

- Door meer te snoeien, maaien en onkruid weg te halen! 

- Een online voorbeeldenbank laten zien. 

- Niet nodig 

- Nvt 

- Mijn tuin is al zeer groen, met prachtige bomen die zorgen voor verkoeling. Echter dwingt Alwel 

mij om deze bomen weg te halen omdat deze te groot zouden worden; in strijd met jullie 

doelen, de prestatieafspraken en hun eigen jaarplannen. De gemeente zou kunnen helpen door 

met Alwel in gesprek te gaan over hun groenbeleid en de uitvoering hiervan: spreek hen aan op 

dergelijke contra-productieve praktijken en neem samen de handschoen op om Etten-Leur te 

vergroenen. 

- Door bloemperken niet te vervangen door gras. 

- Door veel aandacht te besteden aan biodiversiteit en onderhoud. Veel bloeiende en 

besdragende struiken. Zoals hulst en vuurdoorn enz. Overal in Etten-Leur zie je hedera. Bisschop 

Molenstraat, Oude Bredase weg in mijn woonwijk overal hedera. Dit moet anders. Investeren in 

biodiversiteit is nooit voor niks. 
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Bijlage 8: open aanvullingen paragraaf 3.21 

- En makkelijke manier om flink te vergroenen / minder verharding te krijgen is het toepassen van 

half verharding, in bijvoorbeeld parkeervakken. 

- Hoe groener hoe beter !!! 

- Straatvuil haalt de aandacht weg van het groen. Dus wij prikken op zijn tijd. 

- Plukfruit, kruiden, dat wat eetbaar is, is een heel mooi initiatief vanuit onze gemeente (vb 

Streek)! Water en groen mag altijd meer. Fijn deze enquête 

- Nvt 

- Nvt 

- Braakliggend terrein hoek Lambertusstraat/ Anna van Berchemlaan. 

- Waarom kan door heel Ettenleur alles geregeld worden en komen ze hier altijd aan met het zeik 

verhaal van de brandweer  Wildbaan veranderd lichttorenhoofd weer veranderd Tolhuislaan 

hoort schijnbaar niet bij Ettenleur of centrum west !                      

- In de wijk Schoenmakershoek is het groen weinig divers en te beperkt aanwezif. Mogen veel 

meer bomen komen en diversere beplanting 

- Teveel eenzijdige beplanting in mijn omgeving Juvenaatlaan zijn de afgelopen tijd heel veel 

rhododendrons geplant dat is erg eenzijdig, staat even gelijk in bloei. Het is erg veel van 

helzelfde dat is jammer er zijn zoveel soorten struiken. 

- Bij een recent bezoek aan het dorp Bilthoven heb ik kunnen ervaren hoe fijn een groene 

omgeving aanvoelt. De grote hoeveelheden hoge bomen i.c.m. mooie bloeiende rhododendron 

struiken vond ik bijzonder mooi en rustgevend. Tevens zorgt het voor koelte op warme dagen. 

- Met meer kennis vd natuur, gaat door de verwondering burgers er beter mee om. Kennis moet 

vergroot worden. Mogen wij daarbij helpen?  <MAILADRES IVN> 

- De gemeente heeft toegestaan dat er o geveer 225 bomen zijn gekapt, 200 meter grote 

beukenhaag is weggehaald en heel veel struiken en ander groen. Daarvoor in de plaats 

ongeveer 40 bomen en struiken , dood gras en vooral steen en beton. Waarover praten we dan 

nog als de gemeente de argumenten van bewoners op zij zet. Deze enquête is van nul en gene 

waarde, alleen voor het oog van het volk. Uiterlijke schijn. 

- N.v.t. 

- Ook groen in de winkelstraat terugbrengen. 

- Er gaat in de wijk veel inboet kappot en er wordt telkens dezelfde beplanting teruggezet. Graag 

meer onderzoek doen naar de oorzaak en wellicht andere beplanting en bodemverbetering 

toepassen. Ook vind ik het jammer dat de beplanting in de wijk zo eentonig is. Er kan veel meer 

worden gedaan met beproefde concepten van vaste planten (green to colour) 

- Maak van Etten-Leur de groenste gemeente van Nederland! Zet ‘m op! 

- Ik ben benieuwd naar de uitkomst van deze enquête en wordt daar graag over geïnformeerd. 

<MAILADRES> 

- Minder maaien geeft soms echt gevaarlijke situaties. Gras is soms zo hoog dat verkeer niet 

gezien wordt. 
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- Aandacht punten: betere check en onderhoud van de "nieuwe haagjes" gerbrandyhof, onkruid 

op en naast trottoirs, 

- Graag zsm maaien jacob catslaan en toernooiveld 

- Kan mijn tuin niet groener maken ivm rolstoel vriendlijkheid tuin en visuele berperking. 

- Maai het gras langs de slootkanten langs de voorsteven en achtersteven. Je ziet de fietsers niet 

eens aan komen als je van een zij straat komt en kinderen kunnen in de sloot vallen. 

- Bij de nieuwe woonwijk gelijk een mooie parkachtige omgeving maken met veel groen en 

waterpartijen aan de rand van de nieuwbouw, mooie kronkelige wandelpaden erin met sport 

toestellen. In het klein zoals in Valencia. Dat zou prachtig zijn voor Etten-leur. We missen zo iets 

nog. 

- Graag aandacht voor onnodig geluidsoverlast veroorzaakt bij onderhoud openbaar groen 

- Goed dat dit gedaan wordt 

- Ik zou heel graag wat bomen (of in ieder geval 1 boom) in de speeltuin aan het Zeemanhof 

hebben i.v.m. het missen van een schaduwplek nu. Met de hitte van de afgelopen weken spelen 

hier bijna geen kinderen buiten omdat het te warm is en dan met name die ijzeren glijbaan is 

loeiheet. Een fruitboom (zoals een kers) zou heel leuk zijn voor de kinderen die hier komen 

spelen, maar ook voor de vogels. Daarnaast groeit een kers heel hard wat natuurlijk fijn is om 

snel schaduw te hebben. Meest idealistisch is dan ook nog een bankje om de stam van de kers, 

maar je moet natuurlijk ook dromen blijven houden ;) 

- Neen 

- Bij vraag 10 wordt gevraagd op welke plaatsen/locaties je als inwoner het onderhoud van het 

openbaar groen belangrijk vindt. Ik denk dat al deze locaties individueel op hun eigen manier 

belangrijk zijn en daarom een allemaal een individuele benadering verdienen. Uiteraard zou je 

het onderhoud op Vosdonk wat minder intensief kunnen doen en het onderhoud rond 

bijvoorbeeld speelplaatsen voor kinderen wat intensiever, maar wat je daar eigenlijk mee zegt is 

dat ze allemaal belangrijk zijn, maar allemaal een individuele benadering nodig hebben. 

- geen vragen 

- Ik vind dat de Gemeente een mooie groene uitstraling heeft. Zeker waar je Etten-Leur binnen 

komt rijden. Echt een visite kaartje 

- Meer groen in de omgeving bij het station. Station is entree van Etten- Leur en heeft nu te 

weinig groene uitstraling.  Plant bv smalle  onderhoudsarme bomen in de plantvakken in het 

midden van de weg 

- Nee 

- Waarom zijn er in Etten-Leur zoweinig volkstuintjes of deel tuinen beschikbaar 

- Er is in onze wijk veel overlast van hondenpoep in het groen, waardoor kinderen op sommige 

plekken niet meer buitenspelen. Terwijl dit zo belangrijk is voor hun ontwikkeling. Graag zie ik 

meer handhaving hierop. En schoonmaakactie. Een goed voorbeeld hiervan is de groenstrook 

tussen Klaroenring, tubahof en orgelhof. Een heel mooi stuk om buiten te spelen. Maar helaas 

ligt het vol poep, ook omdat daar geen socialecontrole is 

- Goede enquête! 

- Goed dat de Gemeente haar burgers hierover informeert en hoort! 



79 
 
 
 
 
 
 

 

- Neen 

- Ik ben werknemer en geen inwoner maar wil graag inzicht in de enquête en meedenken. 

- Ik hoop dat Etten-Leur hiermee groener gaat worden. 

- Wij wonen in de beiaard Voor onze woning is er gewerkt aan nieuwe parkeervakken en nieuwe 

groenen borders. Dit zijn grote vakken waar enkel 3 bomen zijn geplaatst en een hele lange 

strook enkel met gras. Erg zonden vind ik dit. Je kan zo veel meer mee zoals het planten van wild 

groei of mooie vasten planten waar bloemen inkomen dit doet weer goed voor de vlindertjes 

bijtjes en andere insecten en beestje en het ziet er ook weer vrolijker eruit. Ik zou eventueel als 

bewoner bereid kunnen zijn om het voor mijn deur mooi te onderhouden. Zoals het onkruid 

verwijderen wat wij nu ook al doen om ons huis heen wat gemeente grond is. 

- Ik heb er überhaupt weinig vertrouwen in dat er iets met klachten van inwoners gebeurt. Zo 

wacht ik ook al maanden op mijn woz bezwaar. Communicatie naar burgers bijvoorbeeld is iets 

wat volledig ontbreekt; je wordt geïnformeerd dat zaken gebeuren en daar heb je het mee te 

doen. Erg democratisch 

- Zorg svp voor verdere vergroening van schoolpleinen.  

- Blijf bij het huidige maaibeleid van groenstroken en bermen, ziet er top uit die wilde bloemen. 

- Er zitten te veel <BELEDIGING> ambtenaren in Etten Leur om de zaken te kunnen begrijpen. 

- Opvang en vasthouden van water zou fijn zijn. Met Wadi's, goed voor de biodiversiteit 

Voorbeeld: bij de opvang van de vele platte daken van garageboxen in de Grauwe Polder, of als 

vervanging van het gras in de vele hofjes. Ben blij dat er nu eindelijk subsidieregeling is voor 

groene daken. Ook direct deze week 44 m2 aan sedumplanten op het dak gelegd. Zou wat mij 

betreft nog meer gepromoot mogen worden. Zie in onze wijk nog weinig groene daken. Heb zelf 

ook 2 jaar gewacht overigens in de hoop op subsidie. Zelfde geld voor een regeling voor opvang 

regenwater en zoals bv een wormentoren in wijken. In sommige gemeentes is dit al geregeld ( 

of door middel van ombouwen van oude kliko’s zoals in alphen aan de rijn ) voor nu houd ik het 

maar bij mijn eigen kleine wormentoren. 

- iets beter onderhoud plegen 

- Heg laten snoeien  en mensen de voortuinen netjes houden in plaats van zoveel onkruit 

- De gemeente is groter als alleen de markt in Etten! Zorg dat alle bermen in heel het 

buitengebied tot aan de sloot geklepeld wordt en dat het maaisel blijft liggen om de bermen 

sterker te maken en minder brandgevaarlijk. Maai in etappes om het wild en insecten een kans 

te geven en begin met goed uitmaakten van zichplaats op kruisingen en in bochten en maai dan 

verder net als 20 jaar geleden, toen kreeg Etten-Leur nog een prijs voor groene gemeente. 

- X 

- Sommige bomen zijn nogal aan de hoge kant, mogelijk gevaar van omwaaien of afvallende 

takken. Ook minder licht in tuinen. Zie bv de bomen op Bazuinlaan in de rij van 

<HUISNUMMER>. 

- Wij hopen dat de vervelende en lelijke eikenbomen vervangen zullen worden 

- Meer groen ook de gemeente zelf moet het voorbeeld geven o.a parkeerplaats Oderkerkpark is 

recentelijk vergroot ook zijn er bomen  verwijderd ten behoeve van de kermis.  
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- Door woonverdichting in wijken steeds minder groenvoorzieningen.  Ontwikkelen van een 

ecologische infrastructuur  met andere woorden een lineaire verbinding van groenelementen 

parken, wijkgroen, groenetuinen, randzone groen die weer verbinding maakt met platteland en 

ecologische hoofdstructuur van Noord Brabant. Zodat flora en fauna zich kunnen verplaatsen of 

uitbreiden.Ook hierbij de waterhuishouding watergangen e.d. betrekken, ecologisch en 

cultuurlijk beheer in balans (waterschap en provincie) 

- Een compliment voor de mannen van de groen voorziening en de wvs. Met name de laatste 

groep zorgt voor een onderhouden en schone wijk. Echter het is de gemeente die bepaald of 

groen wel of niet terug komt of dat er onkruid voor wordt teruggezet. Interesse in fotos? Is 

stuur ze graag op. 

- De gemeente geeft inwoners het gevoel inbreng te hebben maar met de inbreng wordt 

zeldzaam iets gedaan helaas. 

- Het is echt belangrijk dat er aan de bossages in de Hovenierstraat aandacht wordt geschonken 

en ook aan de middenberm, welke nu voor een heel groot deel alweer in de winterstand staat. 

- Vooral het maaibeleid onder de loupe nemen. In overleg gaan met boeren en tuinders 

- Ik vind dat de gemeente goed moet kijken naar de soorten bomen die worden gebruikt aan 

straat. Hier worden veel berken gebruikt bijvoorbeeld. Dat is een snel groeiende, maar volgens 

mij geen mooie boom. De berk geeft ook veel overlast met de zaadjes en is extreem allergie-

gevoelig.  

- De bermen hier op het industrieterrein worden niet meer gemaaid, maar dat is recht voor de 

huizen zo’n verwaarloosd gezicht. Nu moeten de hardstwerkende mensen ook nog het 

openbaar groen voor hun eigen terrein bijhouden om een beetje een nette uitstraling te 

behouden voor de klanten die ontvangen worden. 

- Graag zou ik diverse groene wandelpaden zien in Etten-leur waar je een wandeling kunt maken 

door aan elkaar geschakelde groene zones. 

- Misschien kan de gemeente plekken aanwijzen waar mensen hun overtollige vaste bloeiende 

planten kunnen planten Zoals er al een plek is in de Grauwe polder.   

- Neem uw burger serieus! 

- Het wordt gewoon slordiger in de wijken. Aan alles merk je dat het niks mag kosten 

- Groen is mooi en prachtig maar als dit onveilige situaties gaat geven is niet fijn. 

- Ik woon aan de rand van het centrum en daar is het redelijk groen. In het centrum is er veel te 

weinig groen, kleur (bloemen) en water. 

- Let op de hooikoorts patiënten, het worden er steeds meer, omdat er bv geen gras meer wordt 

gemaaid. Het moet wel in balans zijn voor mens en dier. Zet andere struiken meer voor de 

insecten. Ik mis echt vlinder struiken in openbare gebieden. Kunnen heel groot worden, bloeien 

mooi en trekken veel insecten aan. 

- Laat bomen zo veel als mogelijk is op natuurlijke wijze groeien en alleen snoeien als er overlast 

van is in de vorm van wegversperring. 

- Zoals aangegeven: hoger gras is niet erg maar let wel op de grasaren! Deze zorgen voor drukte 

bij de dierenartsen die hun tijd beter kunnen besteden aan echt zieke dieren.... 
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- Graag de grasaar verwijderen, recent mocht de hond van een vriendin daarom naar de 

dierenarts 

- Ik vind dat er teveel mooie grote bomen gekapt worden. Zeker nu voor de nieuwbouw of bij 

aanleg van nieuwe riolering enz. Ik vind dat zoveel mogelijk bomen behouden moeten worden, 

ook tijdens diverse bouw werkzaamheden! Daarnaast zijn er mensen die huizen opkopen om te 

verbouwen en te verkopen. Zij kappen dan ook bomen van een huis, waar ze zelf niet eens gaan 

wonen. Dus hierbij een oproep om de bomenkap zvm te verminderen en daarvoor strenger op 

te treden! 

- Nvt 

- Ik vind dat de gemeente zetten-Leur een goed groen beleid heeft. Etten-Leur is door het vele 

groen een aantrekkelijke gemeente die uitnodigt tot buiten zijn. 

- Individueel per straat situatie bekijken, bewoners mee laten denken, voelen zich daardoor 

verantwoordelijkheid en zij zo meer bereid een bijdrage te doen, korte duidelijker lijnen weten 

wie je aanspreekpunt is bij de gemeente 

- Het stuk grond dat netter gemaakt mag worden, gaat over de groenstrook in de Oosterweel. Als 

u daar contact over wilt, mag er gebeld worden met <TELEFOONNUMMER> 

- Graag veel meer bomen en wilde bloemen. Bij station is het bloedheet, bushaltes in volle zon, 

geen schaduw. 

- Vind de manier om bij deze enquête te komen niet vriendelijk.  Zou m.i. ook kunnen door een 

(tijdelijk) button op de gemeente-site 

- Neem een ecologisch adviesbureau oid om de arm om daar kennis en kunde uit te putten voor 

het plan. 

- Waarom wordt er niets gedaan aan de containers die dagen buiten staan. 

- Meer biodiversiteit, meer bloemrijke borders en stroken 

- Het zou goed zijn als mensen voor het huis ook het trottoir even onkruidvrij zouden maken. dat 

is goed te doen. 

- Kom snel in aktie met de groen aanplant voor het te laat is, en laat dit niet aan burgers over 

maar zet zelf als gemeente stappen 

- Ik wil graag de hoge beplanting terug op de kruising tamboerijn-trompetlaan. 

- Verder zou er, ook in het dorp, gebruik gemaakt kunnen worden van fruitdragende planten. 

Blad laten liggen voor bv egels en kikkers enz enz 

- Misschien wel n aandachtspunt om bomen te planten bij parkeerhavens, o.a.bij contrefort op de 

Leur , die geen spetters plakspul achterlaten op deauto’s 

- Laat bv in centrum op bepaalde plaatsen zakjes zaaigoed te koop aanbieden .Laat op bepaalde 

plaatsen de inwoners met elkaar iets afspreken om samen wat leuke plantjes te zetten , Het 

gaat er dan allemaal wat vrolijker en veel gezelliger uitzien. Het lokt ook misschien de inwoners 

naar buiten om een wandeling te gaan maken. Bij lantarenpalen wat kleine plantjes , 

stoeptegels lichten in bv Bisschopsmolenstraat , dan wat plantjes erin . Ziet er gelijk 

aantrekkelijker uit . Komen er meer mensen op af. Veel succes met dit alles. Ik zou het 

heeeeeeel erg leuk vinden, als ik volgend jaar hier wat van terug zou zien . 

- Zie ook de genoemde ideeën hiervóór     
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- Inspraak bewoners bij Groenvoorziening vóórdat een nieuwe boom geplant wordt na weghalen 

van een dode boom. 

- Wel nieuwe boom op die plek, graag zelfs, maar ook zo min mogelijk overlast door die soort 

boom, wat dode boom wèl jarenlang gaf! 

- Aanleg (meer) openbare voedselbossen. 

- Aanleg vijvers of waterlopen in de wijken, met natuurlijke filtering voor altijd schoon water. 

- Meer bankjes, als rustpunt voor oudere bewoners en mensen die slecht ter been zijn, zodat zij 

ook wat verder van huis kunnen komen en genieten van al het moois, dat Gemeente Etten-Leur 

voor ons in petto heeft! 

- 2 Gratis watertonnen per huis. 

- Waarom is er een hondenuitlaat veld aangelegd naast het drukke fietspad naar de KSE brugklas 

zonder voetpad ernaast? Het is onmogelijk om daar je hond uit te laten. 

- De bomen bij parkeerplaatsen weg in de roerdomp! 

- Ja kijk eens extra naar wat ik eerder noemde de bomen op de parkeerplekken en 

parkeerpleintjes in de Roerdomp. Ik denk dat die beter weggehaald kunnen worden en er 

eventueel elders in de straat iets voor terug geplant kan worden 

- de gemeente moet eens zorgen dat het groen beter onderhouden word, vooral op de honden 

velden, we betalen niet voor niets hondenbelasting. 

- Bomen op de parkeerplek en hoge hagen. 

- Parkeerplaatsen (ook langs de weg) in mijn wijk zijn nu helemaal dicht gesteend. Van mij mogen 

ze er grastegels komen zodat afwatering beter is en het zicht ook groener is. 

- Nee 

- Waar mogelijk gras vervangen door beplanting. Wordt er ook geen oneigenlijkk gebruik 

gemaakt van gras. Honden uitlaten en parkeren van auto's op het gras. Het aanzicht is mooier 

en is minder arbeidsintensief bij een goede plantenkeuze. 

- In de Brabant laan hebben ze alle bomen gesnoeid terwijl de duifjes zaten te broeden dit vind ik 

schandalig , er word ook veel bomen weggehaald , achter het station voor bebouwing is ook 

zonde bouw op een andere locatie waar geen bomen behoeven te worden gekapt 

- Geef de natuur en oorspronkelijke begroeiing meer kans, stimuleer de groei en vergroot de 

manieren om water vast te houden om hittestress tegen te gaan. 

- Nee, alles is aan bod geweest. 

- Nvt 

- Succes met de verwerking. Ben benieuwd naar de "rode draad". 

- in de gehele wijk te onderhouden en ieder zijn of haar tuin heg en stoep bij te houden 

- Het zo fijn zijn als hondeneigemarem extra worden geattendeerd om de poep van hun hond op 

te ruimen! Dat kan door plaatsen bordjes waarop de baasjes worden aangesproken. 

- Ik zou misschien mooi vinden als er wat meer bloemen langs de kant van de weg komen ipv de 

grote groene gras heuvels. Ook voor insecten zoals bijen die met uitsterven bedrijgd worden. 

- Wanneer groen wordt aangetast door mensen, parkeren, fietsers is het ook een taak van 

iemand mensen hierop te wijzen op een rustige manier. Het wordt niet altijd  in dank 
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afgenomen. Het is ook onze taak blikjes, plastic, vuil e.d. Opteruimen als dat voor je deur of in 

het groen ligt. 

- Als je trottoirs borstelt doe het dan goed, en vlieg er niet half over, gebeurd al meerdere jaren. 

En ruim de troep op vanaf de straat, na borstelen, want nu blijft het vaak liggen. 

- Vanaf de rotonde bij de beiaard gezien kan het eerste deel van de parkeerplaats vervangen 

worden door groen. Dat deel wordt nauwelijks gebruikt. Parkeergarage nog aantrekkelijker 

maken en ambtenaren en medewerkers winkelcentrum belonen als ze op de fiets komen. Fiets 

dan ook beter faciliteren (overdekte stalling etc) 

- Ik ben trots op de gemeente Etten-Leur dat zij hun inwoners laten mee denken over dit 

onderwerp! Hopelijk komen er veel reacties van inwoners die ook bewust zijn van de 

klimaatverandering en dat wij als mensen ons zullen moeten aanpassen aan de natuur! 

- Nee, geen opmerkingen verder 

- Goed dat de gemeente inzicht en overzicht krijgt en een groenplan wil opstellen! 

- H 

- Bomen bij bushaltes en straten ivm schaduw en veel meer wilde bloemen 

- Groen in Etten-Leur is goed bezig, mag van mij veel meer, minder strak, uitbundiger..... 

- Slootjes uitw maaien en bijvoorbeeld de ondertakken op de nijverheidsweg snoeien. 

- Gemeente Etten Leur haalt heel veel mooie bomen weg omdat bewoners klagen dat ze er last 

van hebben. Dat "last" betekent dat ze een keer extra moeten vegen of de dakgoot eens leeg 

moeten halen. Ik kan foto's laten zien van <ADRES> in de Beiaard. Groen en heel mooi 

onderhouden. Nu zijn alle hoge bomen omgekapt en vervangen door veel te weinig kleine 

boomjes. Dat worden ooit bomen. Dat ga ik als vrouw van 53 jaar niet meer meemaken. 

Ondanks dat ik niet oud ben. De bomen hielden heel veel zonlicht tegen op warme dagen en 

waren een genot om naar te kijken. Ons woonplezier is echt afgenomen. Het enige mooie groen 

in de buurt is de blauwe regen in onze voortuin. Kom maar eens kijken bij <ADRES>. Dan kunt u 

het met eigen ogen zien. 

- Alleen de grasaarden mogen weggemaaid 

- Zorg voor meer diversiteit in parken 

- Goed dat door middel van een enquête de bewoners worden betrokken. 

- Ik ben benieuwd wat bijvoorbeeld de mogelijkheden zijn om bij speelplaatsen rond bomen 

minder te maaien waardoor er bijvoorbeeld inheemse zaden geplant kunnen worden voor bijen 

en vlinders 

- Bij deze vragenlijst ligt de nadruk vooral op groen als in: bomen en planten in de wijken/pleinen 

etc. Maar ik mis vergroening van daken, zowel van huizen, garages als van gebouwen. Hier 

liggen m.i. ook veel mogelijkheden 

- Geef elke burger huis aan huis tuinadvies, tips voor vergroening. 

- Ga ook langs scholen 

- - 

- Ja de hellegaltsweg op nieuw asfalteren 
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- Het plein voor zus en zo groener maken met bomen, platanen of zo en wat bloeiende planten. 

Het is een ongelofelijk saai plein. 

- Het grasveld tussen Kouwelaarsbrand en vinkenbroek is slecht toegankelijk/saai. Meer 

parkinrichting zou leuk zijn 

- Nee. 

- Aandachtspunt voor de vraag over laaninrichting: ik heb hier niet belangrijk ingevuld vanwege 

de vraagstelling: een lange laam met Dezelfde bomen is absoluut niet nodig en helpt niet echt 

voor de biodiversiteit (en vergroot kans op plaagdieren), een laan met afwisselende 

boomsoorten is juist wel een welkome verandering 

- Snoeionderhoud van bomen naast woningen is nooit gebeurd 

- In te veel tuinen liggen te veel tegels. Ik vraag de gemeente campagne tegen te voren. Ga de 

bewoners motiveren en enthousiasmeren (huur een Ecoloog in). Groene gevels tegen openbare 

gebouwen zou een goed initiatief zijn (zie het stadskantoor in Breda) 

 

 

 

 


